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OBČASNÉ

---------------------------------------

 � Ve volbách do zastupitelstva kandiduje rekordní poèet 189 spoluobèanù, jejich jména jsou na této stranì �
Nechoïte jen tak � Ne�lapejte na trpaslíky �                            Ètìte kandidátky � Kupte si obèas noviny � Stojí 6,- Kè

Občané kandidující do městského zastupitelstva ve volbách 20. a 21. října

1. Nezávislí demokraté
Za Hoøice krásnìj�í

1. Vít Kotrbáèek - kameník
28 let, Hoøice, èlen NEZ/DEM (pø. V. �elezný)

2. Ondøej Kopecký, DiS - FEM specialista,
vývojový pracovník, 26 let, Hoøice, bez PP

3. Miroslav Ouzký - podnikatel
30 let, Hoøice, bez PP

4. Jan Suchomel - umìlecký kováø
28 let, Hoøice, bez PP

5. Jiøí Novák - podnikatel, 30 let, Hoøice, bez PP
6. Ing. Jan Krementák - podnikatel

44 let, Hoøice, bez PP
7. Jaromír Pokorný - øidiè záchranné slu�by

27 let, Hoøice, bez PP
8. Bc. Eli�ka Kozáková - administrativní

pracovník, 23 let, Hoøice, bez PP
9. Roman Koøínek - podnikatel

32 let, Hoøice, bez PP
10.Iveta Knejflová - mistrová výroby

36 let, Hoøice, bez PP
11. Milan Ertl - podnikatel, 48 let, Hoøice, bez PP
12. Milu�e Kubánková - prodavaèka

40 let, Hoøice, bez PP
13. Jaroslav Nekvinda - elektrikáø

31 let, Hoøice, bez PP
14.Jana Jagne�áková - prodavaèka

29 let, Hoøice, bez PP
15. Martin Dítì - laboratorní technik

37 let, Hoøice, bez PP
16.Aneta Dundová - studentka

23 let, Hoøice, bez PP
17. Ta�ána Koøínková - podnikatelka

32 let, Hoøice, bez PP
18.Dana �epková - mateøská dovolená

27 let, Hoøice, bez PP
19.Zlatu�e Luòáková - obchodní zástupkynì

42 let, Hoøice, bez PP
20. Karel �krob - podnikatel

48 let, Hoøice, bez PP
21. Michal Havránek - kameník

28 let, Hoøice, bez PP

2. KSÈM
1. Karel Wiesner - dùchodce

73 let, Hoøice, èlen KSÈM
2. Jana Køí�ová - úèetní, 42 let, Hoøice, bez PP
3. Soòa Vrabcová - vychovatelka

38 let, Hoøice, bez PP
4. Václav �matolán - podnikatel

47 let, Hoøice, èlen KSÈM
5. Milu�ka Vraná - dùchodkynì

72 let, Hoøice, èlen KSÈM
6. Jana Petráková - zdravotní sestra

58 let, Hoøice, èlen KSÈM
7. Jaroslava Hátlová - dùchodkynì

59 let, Hoøice, èlen KSÈM
8. Vladimír Bro� - dùchodce

59 let, Hoøice, èlen KSÈM
9. Jan Knap - dùchodce

63 let, Hoøice, èlen KSÈM
10. Hana Kulichová - dùchodkynì

65 let, Hoøice, èlen KSÈM
11. Jindøich Bezvoda - dùchodce

71 let, Hoøice, èlen KSÈM
12. Miloslav Taneèek - dùchodce

70 let, Hoøice, èlen KSÈM
13. Jana Dudiòáková - prodavaèka

58 let, Hoøice, èlen KSÈM
14. Zdenìk Stuchlík - dùchodce

75 let, Hoøice, èlen KSÈM
15. Marie Èiperová - dùchodkynì

71 let, Hoøice, èlen KSÈM
16. Ing. Bohumil Kutík - dùchodce

74 let, Hoøice, èlen KSÈM
17. Martin Techl - dìlník

52 let, Hoøice, èlen KSÈM
18. Soòa Hoffmannová - dùchodkynì

76 let, Hoøice, èlen KSÈM
19. Bohuslav Tomá�ek - dùchodce

71 let, Hoøice, èlen KSÈM
20.Josef Vávra - dùchodce, 73 let, Hoøice, bez PP
21. Jana Prchlíková - dùchodkynì

74 let, Hoøice, èlen KSÈM

3. ÈSSD
1. Ing. Iva �edivá - jednatelka spoleènosti

51 let, Hoøice, èlen ÈSSD
2. Mgr. Jiøí John - uèitel

45 let, Hoøice, èlen ÈSSD
3. Mgr. Josef �retr - zástupce øeditele

56 let, Hoøice, bez PP

4. Mgr. Lenka Borovièková - speciální
pedagog, 60 let, Hoøice, èlen ÈSSD

5. Ivana Jelínková - dùchodkynì
59 let, Hoøice, bez PP

6. Ing. Ale� �edivý - øeditel spoleènosti
51 let, Hoøice, èlen ÈSSD

7. Jaroslav Pour - uèitel, 57 let, Hoøice, bez PP
8. Helena Kárová - mzdová úèetní

49 let, Hoøice, èlen ÈSSD
9. Petr �undálek - podnikatel

60 let, Hoøice, bez PP
10.Bc. Vladimír Folprecht - tajemník okr.

výboru ÈSSD, 42 let, Hoøice, èlen ÈSSD
11. Helena Stejskalová - zdravotní sestra

50 let, Hoøice, bez PP
12. Milo� Matonoha - uèitel v dùchodu

64 let, Hoøice, bez PP
13. Petr Koøínek - podnikatel

57 let, Hoøice, bez PP
14.Zdenìk Hora - projektant elektro

74 let, Hoøice, èlen ÈSSD
15. Gabriela Ko��álová - elektromechanik-inv.

dùchodce, 34 let, Hoøice, bez PP
16. Mgr. Jitka Pourová - uèitelka

51 let, Hoøice, bez PP
17. Dagmar Böhmová - dùchodkynì

76 let, Hoøice, èlen ÈSSD
18.Vladimír Lu�tinec - technický pracovník

48 let, Hoøice, bez PP
19.Milan Lodr - ekonom, 54 let, Hoøice, bez PP
20. Mgr. Hana �undálková - uèitelka

v dùchodu, 62 let, Hoøice, bez PP
21. Jana Folprechtová - asistentka øeditele

40 let, Hoøice, èlen ÈSSD

4. Strana zelených
1. Tomá� �tayr - student V�

21 let, Hoøice, èlen SZ
2. Michal Kánský - student V�

21 let, Hoøice, èlen SZ
3. Ing. Monika �tayrová - kontrolor NKÚ

43 let, Hoøice, èlen SZ
4. Vladimír Honegr - �ivnostník

62 let, Hoøice, bez PP
5. Max Politzer - student V�

21 let, Hoøice, èlen SZ
6. Martina Smí�ková - studentka V�

20 let, Hoøice, bez PP
7. Pavel �i�ka - student V�

20 let, Hoøice, èlen SZ
8. Franti�ek Plí�ek - �ivnostník

48 let, Hoøice, bez PP
9. Boøek Fikar - student V�

20 let, Hoøice, bez PP
10.Blanka Horová - asistentka øeditele

53 let, Hoøice, bez PP
11. Jan Vol�ièka - student V�

20 let, Hoøice, bez PP
12. Jana Morávková - dùchodkynì

66 let, Hoøice, bez PP
13. Ale� Lánský - student støední �koly

21 let, Hoøice, bez PP
14.Petra Nováková - studentka VO�

20 let, Hoøice, bez PP
15. Vlastimil Perun - OSVÈ obchodník

51 let, Hoøice, bez PP
16.Jakub Holman - student

21 let, Hoøice, bez PP
17. Martina Zvoníèková - studentka V�

24 let, Hoøice, bez PP
18.Michal Munzar, DiS. - student V�

23 let, Hoøice, bez PP
19.Petr Hora - nástrojaø, 20 let, Hoøice, bez PP
20. Mgr. Jaroslav Ku�el - advokátní koncipient

28 let, Hoøice, bez PP
21. Marie Krejèová - dùchodkynì

63 let, Hoøice, bez PP

5. KDU-ÈSL
1. Jan �vùger - vedoucí technik

51 let, Hoøice, èlen KDU-ÈSL
2. Ing. Andrej Mudray, MBA - øeditel SF�P

ÈR, 51 let, Hoøice, èlen KDU-ÈSL
3. Oldøich Kada - nadpor. hasiè, záchranáø

51 let, Hoøice, bez PP
4. Josef Marek - dùchodce

72 let, Hoøice, èlen KDU-ÈSL
5. Nina Maiksnarová - zdravotní sestra

49 let, Hoøice, bez PP
6. Miroslav Kylar - dùchodce

66 let, Hoøice, èlen KDU-ÈSL
7. Jiøí �ulc - sociální pracovník

37 let, Hoøice, bez PP
8. Ladislav Dvoøáèek - dùchodce

71 let, Hoøice, èlen KDU-ÈSL
9. Josef Ruml - podnikatel, 61 let, Hoøice, bez PP
10. Petr Mudray - obuvník

26 let, Hoøice, èlen KDU-ÈSL

11. Petr Moravec - kulturní pracovník
27 let, Hoøice, bez PP

12. Zdenìk Khun - dùchodce
68 let, Hoøice, èlen KDU-ÈSL

13. Ing. Jiøí Je�ek - poèítaèový odborník
45 let, Hoøice, bez PP

14.Ilona Kováøová - podnikatelka
38 let, Hoøice, èlen KDU-ÈSL

15. Ing. Jiøí Helinger - dùchodce
65 let, Hoøice, bez PP

16.Mgr. Anna Bièi��ová - øeditelka Z�
54 let, Hoøice, bez PP

17. Ludmila Èerná - podnikatelka
41 let, Hoøice, bez PP

18.Eva Krejcarová - technický pracovník
54 let, Hoøice, bez PP

19. Vladimír Gottstein - technik VÈE
48 let, Hoøice, bez PP

20. Milan �vábenický - správce poèítaè. sítí
31 let, Hoøice, bez PP

21. Dana Mamiòáková - studentka
22 let, Hoøice, bez PP

6. ODS
1. Ivan Dole�al - èlen rady Královéhradeckého

kraje, 46 let, Hoøice, èlen ODS
2. Renata Medová - podnikatelka

45 let, Hoøice, èlen ODS
3. MUDr. Pavel Sieber - chirurg

42 let, Hoøice, èlen ODS
4. Mgr. Jana Dvoøáèková - uèitelka

50 let, Hoøice, èlen ODS
5. Ing. Miroslav Vitvar - projektant

50 let, Hoøice, èlen ODS
6. Franti�ek Kráèmar - podnikatel

42 let, Hoøice, èlen ODS
7. Martin Sodomek - øeditel Sportovních

zaøízení, 42 let, Hoøice, èlen ODS
8. Boøek Janèík - ekonomický poradce

41 let, Hoøice, bez PP
9. Václav Kozák - podnikatel

26 let, Hoøice, èlen ODS
10.Zdenìk Lhota - poslanec Parlamentu ÈR

38 let, Hoøice, èlen ODS
11. Mgr. Jiøí Rejmont - podnikatel

42 let, Hoøice, èlen ODS
12. Ing. Jaroslav Winter - podnikatel

47 let, Hoøice, èlen ODS
13. MUDr. Ivana Brùnová - praktická lékaøka

47 let, Hoøice, èlen ODS
14.Jaroslava Rejmontová - dùchodce

62 let, Hoøice, èlen ODS
15. MUDr. Leona Vorlová - praktická lékaøka

48 let, Hoøice, bez PP
16.Zdeòka Jeøábková - podnikatelka

50 let, Hoøice, èlen ODS
17. Stanislav Hovorka - podnikatel

60 let, Hoøice, èlen ODS
18.Vìra Èerná - podnikatelka

39 let, Hoøice, èlen ODS
19.Ing. Roman Beèváø - obchodník s realitami

36 let, Hoøice, bez PP
20. Ludìk Buèek - podnikatel

50 let, Hoøice-Bøezovice, èlen ODS
21. Markéta Medová - studující

21 let, Hoøice, èlen ODS

7. Volba pro mìsto
1. Mgr. Hana Richtermocová

místostarostka mìsta, 55 let, Hoøice, bez PP
2. Ing. Jaroslav Vácha - stavební in�enýr

51 let, Hoøice, bez PP
3. Jan Sezima - øeditel Domu kultury

54 let, Hoøice, bez PP
4. Mgr. Radomír Machek - novináø

41 let, Hoøice, bez PP
5. PhDr. Pavel �míd, Ph.D. - odborný asistent

vysoké �koly, 46 let, Hoøice, bez PP
6. Ing. Jan Duchaè Vyskoèil - realitní makléø

39 let, Hoøice, bez PP
7. Ing. Vladimír Hník - øeditel Technických

slu�eb, 59 let, Hoøice, bez PP
8. Mgr. Jaroslava Tou�ová - øeditelka Domu

dìtí a mláde�e, 48 let, Hoøice, bez PP
9.  Zdenìk Kulhánek - vedoucí støediska TS

54 let, Hoøice, bez PP
10.Ing. Karel Rybenský - projektant staveb

52 let, Hoøice, bez PP
11. Mgr. Radoslava Hubáèková - øeditelka

�koly, 54 let, Hoøice, bez PP
12. Jaroslav Preussler - technik

50 let, Hoøice, bez PP
13. Mgr. Jitka Èípová - støedo�kolská uèitelka

60 let, Hoøice, bez PP
14.Jiøí Piroch - podnikatel,

53 let, Hoøice, bez PP
15. Zdeòka Trejbalová - vedoucí plavecké �koly

43 let, Hoøice, bez PP

16.Vladimír Solovjev - podnikatel
39 let, Hoøice, bez PP

17. Mgr. Lada �tìpánková - øeditelka �koly
44 let, Hoøice, bez PP

18.Josef Klapka - soukromý podnikatel
53 let, Hoøice, bez PP

19.Jiøina Ka�parová - referent
48 let, Hoøice, bez PP

20. ak. soch. Dagmar �tìpánková - støedo-
�kolská uèitelka, 53 let, Hoøice, bez PP

21. Jan Marel - mechanik-elektronik
45 let, Hoøice, bez PP

8. Unie pro sport a zdraví
1. Mgr. Jaroslav Kotrbáèek - øeditel OA

56 let, Hoøice, bez PP
2. Mgr. Ladislav Vrba - starosta mìsta

63 let, Hoøice, bez PP
3. Ing. Franti�ek Dole�al - dùchodce

64 let, Hoøice, bez PP
4. Ing. Jan Barto� - podnikatel

54 let, Hoøice, bez PP
5. MUDr. Otakar Nyklíèek - lékaø

53 let, Hoøice, bez PP
6. Ing. Jiøí Samek - stavaø

54 let, Hoøice, bez PP
7. Martina Hátlová - farm. laborant

26 let, Hoøice, bez PP
8. Ilona Dole�alová - uèitelka

41 let, Hoøice, bez PP
9. Helena Kune�ová, DiS. - øeditelka DD

59 let, Hoøice, bez PP
10.Helena Bednáøová - jednatelka

60 let, Hoøice, bez PP
11. Jiøí Kugler - tech. øeditel ÈSAD

44 let, Hoøice, bez PP
12. Vlasta Jahelková - øed. umìl. �koly

54 let, Hoøice, bez PP
13. Ing. Kateøina Melnyková - chemik

35 let, Hoøice, bez PP
14.Alois Nìmec - keramik

52 let, Hoøice, bez PP
15. Milan Jung - úøedník

27 let, Hoøice, bez PP
16.Ing. Petr Ka�par - øeditel Energ. spol.

44 let, Hoøice, bez PP
17. Franti�ek Jína - pracovník TS

51 let, Hoøice, bez PP
18.Marie Voráèková - prodavaèka

53 let, Hoøice, bez PP
19.Vladimír Kováø - záchranná slu�ba

47 let, Hoøice, bez PP
20. Milan Fikar - �kolkaø, 62 let, Hoøice, bez PP
21. Zdenìk Tomá�ek - dùchodce

68 let, Hoøice, bez PP

9. �ance pro rozvoj
1. Soòa Kerelová - místostarostka mìsta

56 let, Hoøice, bez PP
2. Roman Vr�átko - podnikatel

45 let, Hoøice, bez PP
3. Mgr. Roman Chalupa - øeditel základní

�koly,  39 let, Hoøice, bez PP
4. Ale� Svoboda - �ivnostník

39 let, Hoøice, bez PP
5. Zdenka Va�kovová - øeditelka ZU�

58 let, Hoøice, bez PP
6. Petr Draslar - �ivnostník

56 let, Hoøice, bez PP
7. Hana Barto�ová - obchodnice

46 let, Hoøice, bez PP
8. Milada Bártová - ekonomka

56 let, Hoøice, bez PP
9. Petr Duchaè Vyskoèil - podnikatel

34 let, Hoøice, bez PP
10.Martina Nekvapilová - �ivnostník

42 let, Hoøice, bez PP
11. Alfonz Dovièoviè - kameník

57 let, Hoøice, bez PP
12. Alois Jirásek - podnikatel

53 let, Hoøice, bez PP
13. Josef Feik - �ivnostník, 55 let, Hoøice, bez PP
14.Ing. Petr Rücker - vedoucí výroby

41 let, Hoøice, bez PP
15. Eva Jónová - dùchodce, starostka Sokola

77 let, Hoøice, bez PP
16.Martin Luòák - podnikatel

42 let, Hoøice, bez PP
17. Pharm.Dr. Milo� Koukol - lékárník

44 let, Hoøice, bez PP
18.Bohumila Krutilová - podnikatelka

58 let, Hoøice, bez PP
19.Lenka Holmanová Barto�ová - rodiè.

dovolená, 24 let, Hoøice, bez PP
20. �tìpánka Fléglová - uèitelka ZU�

42 let, Hoøice, bez PP
21. Jitka Rejmontová - cukráøka

31 let, Hoøice, bez PP

 Jako obvykle zveøejòujeme jména spoluobèa-
nù, kteøí se chtìjí podílet na správì mìsta v pøí�-
tím ètyøletí. Kandidátky otiskujeme v poøadí
podle vylosovaných èísel:
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PRODEJ A SERVIS ELEKTRICKÉHO RUČNÍHO NÁŘADÍ

NAJDETE
NÁS
V NOVÉ
PRODEJNĚ
PŘES
ULICI

NOVÁ ADRESA: HUSOVA 2087
HOŘICE, TEL/FAX 493 621 615, WWW.JAMAL.CZ

NOVÁ ADRESA

NOVÁ ADRESA

PŮJČOVNA
ELEKTRICKÉHO

A RUČNÍHO NÁŘADÍ

OTEVŘENO: Po - Pá: 7,00 - 12,00 / 13,00 - 16,30 Sobota: 8,00 - 12,00

V minulém èísle HN byl na titulní stranì titulek
Co se dìje v ODS?, který mne tak trochu vypro-
vokoval k napsání tìchto nìkolika øádkù, které
jsou nejen o hoøické ODS, ale i o celkové budouc-
nosti na�eho mìsta a o tom, na co se nejvíce
v budoucnosti zamìøit.

Hoøická ODS má v souèasné dobì 59 èlenù a je
spolu s organizací jièínskou nejvìt�í v na�í oblas-
ti. Srovnání s ostatními v�ak v �ádném pøípadì
nemá. Zeptáte se proè ?

Hoøice, Jièín (13.9.) - Jen pár desítek lidí na Ji-
èínsku dosud po�ádalo o nový pas s biometrický-
mi údaji. V prvních záøijových dnech tak panuje
zcela opaèná situace ne� koncem srpna, kdy úøa-
dy doslova zahltil nápor �adatelù. Vìt�ina z nich
se na poslední chvíli rozhodla vyu�ít pøíle�itosti a
nechala si vystavit levnìj�í doklad. Poplatek za
pas se toti� od záøí zvý�il z 200 na 600 korun.

�Vydali jsme teprve pár pasù. Zatím moc lidí
nechodí, nabrali jsme tak do dvaceti �ádostí,�
hodnotí situaci na poèátku druhého týdne od na-
bytí úèinnosti nového zákona Jarmila Macharto-
vá z pasového oddìlení na jièínské radnici. Dùvod
nízkého zájmu je podle ní zøejmý: lidé, kteøí po-
tøebovali nový pas, si ho vìt�inou staèili obstarat
je�tì do konce prázdnin.

Podobnou zku�enost mají i jinde. Napøíklad
také v Hoøicích je dnes na pasech klid, zatímco
minulý mìsíc si tam lidé podávali dveøe.

�Zájem je teï opravdu malý. Objevilo se jen
dvanáct �ádostí. Do konce sprna jsme byli ale za-
hlceni, mìli jsme tu i sto dvacet �ádostí za den.
Øada lidí pøi�la, ani� by musela, napøíklad proto,
�e by jim konèila platnost dokladu. Chtìli si poøí-
dit je�tì starý typ pasu, proto�e byl levnìj�í,� øíká
Jiøina Bezdíèková z hoøické radnice.

Novì pøicházející klienti jsou prý s novým systé-
mem odbavení vìt�inou spokojeni. �Pozitivnì
hodnotí hlavnì to, �e u� nemusí chodit k fotogra-
fovi. Na úøadì je fotokabinka a lidé tento servis
vìt�inou oceòují. Kdy� tøeba nejsou spokojeni,
poprosí nás o dal�í zábìr. Portrét v�ak musí spl-
òovat pøesnì daná kritéria, je tedy dùle�ité, aby
vyhovoval i z na�eho hlediska, jinak se musí poøí-
zení snímku opakovat,� vysvìtluje Bezdíèková z
oddìlení, kde se zároveò vyøizují i obèanské prù-
kazy.

Elektronické cestovní doklady s digitalizovaný-
mi údaji svých dr�itelù, pøedev�ím fotografií obli-
èeje, se vydávají od záøí v�em obyvatelùm ve vìku
od pìti let. Novì ov�em musí mít vlastní pas také
mlad�í dìti.                                                                     (jn)

O nové elektronické
pasy s biometrickými
údaji lidé zatím příliš
nestojí

Je na to jednoduchá odpovìï. Na�e èlenská zá-
kladna není zakonzervovaná, je �ivá, neustále se
obmìòuje a hlavnì za poslední roky výraznì
omládla. Obmìòuje se zrovna tak, jako se obmì-
òují buòky v na�em tìle, a právì proto jsme
schopni pøe�ít. Právì proto jsme schopni pøe�ít,
proto�e pou�ité a unavené buòky jsou nahrazeny
novými. Na�e hoøická èlenská základna má na-
prosto bezkonkurenènì nejni��í  vìkový prùmìr
ze v�ech organizací v jièínské oblasti a patøí i ur-

èitì k prùmìrovì nejmlad�ím v kraji.
Pøi pøedstavování na�ich kandidátek do nad-

cházejících komunálních voleb jsme jako jediní
pøedstavili kandidátku, na které je 86 %  èlenù a
pouze 14 % bez politické pøíslu�nosti.

�ádná dal�í kandidátka ODS  v oblasti se nedo-
stala ani pøes 50 % èlenù na kandidátce. Tato èís-
la nìco urèitì napovídají a urèitì nejsou �patná.
Musím se urèitì zmínit o tom, �e vìkový prùmìr
na�í kandidátky do komunálních voleb je 44 let a
opìt to s naprostou urèitostí není �patnì. Nìkdo
v�ak mù�e øíct: �No, �ádná sláva!�, ale vezmìte
kalkulaèku, zapnìte internet a pøepoèítejte ostat-
ní. Nebudu prozrazovat. Je velmi pozitivní zájem
mlad�ích lidí o správu vìcí veøejných. Tak proè
tedy nedat �anci. Navíc budeme nabízet tolik v
politice �ádané nové tváøe, po kterých je v na�í
zemi taková poptávka!

Zpìt v�ak k mìstu. To je dnes téma, které je po-
tøeba otevøít pøed komunálními volbami. Na�e
mìsto, které se øadilo k desetitisícovým v poètu
obyvatel, má dnes s velikou bídou tisíc devìt.
Zpùsob, kterým se financují mìsta, se øídí Záko-
nem o rozpoètovém urèení daní. Ve zkratce se mu
øíká ZRUD. Víte v èem je  ZRUD zrùdný?  Souèas-
ný systém, zakotvený v Zákonì o rozpoètovém
urèení daní, kdy se ka�dá obec podílí na procent-
ní èásti celostátního hrubého výnosu z daní  v ná-
vaznosti na bilanci poètu obyvatel  ÈR k 1. lednu
bì�ného roku, vyvolává ka�doroènì obavy mìst a
obcí, zda kritérium poètu obyvatel naplní èi nena-
plní. Jedna z hranic v poètu obyvatel je 10 tis a
pøísun penìz ze státního rozpoètu se mù�e zmì-
nit o mnohamilionové èástky. Zjednodu�enì øe-
èeno je významný rozdíl mezi pøíjmem mìsta,
které má 10 000 obyvatel a mìstem které má 10
001 obyvatel. Toto je jeden ze zásadních problé-
mù  na�eho mìsta a tento je zapotøebí urychlenì
øe�it, pokud nebudou jednotlivé velikostní kate-
gorie mìst øe�ena v rámci zmìny zákona lineární
køivkou. Do té doby musíme vyvíjet  maximální
úsilí, abychom dokázali poèet obyvatel nejen udr-
�et, ale  zvrátit vývoj na opaènou stranu. Celá
øada mìst si pomáhá tím, �e se sluèuje s okolními
obcemi. Toto je ten nejjednodu�í zpùsob jak zvý-
�it poèet obyvatel. Která obec v okolí Hoøic si
v�ak nechá vzít svoji suverenitu? Ne. Øe�ení je
trochu jinde. Je daleko slo�itìj�í a daleko dlouho-
dobìj�í. Musíme zajistit zamìstnanost, kterou za-
jistíme pouze tehdy, vytvoøíme-li podnikatelské
prostøedí a to zase vytvoøíme jedinì tehdy, umo�-
níme-li podnikatelským subjektùm výstavbu a
tím i rozvoj podnikatelských aktivit. To v�ak zcela
urèitì nezajistíme drahými nezasí�ovanými po-
zemky pro podnikatele a obyvatele, kteøí by v Ho-
øicích pøípadnì chtìli stavìt. Je zapotøebí se za-
myslet, zda v Hoøicích pozemky výraznì nezlev-
nit a nemotivovat touto nabídkou podnikatele a
stavebníky rodinných domkù ke zvý�ené aktivitì.

Prodej drahých pozemkù je sice pøínosem pro
mìstskou pokladnu, ale  politika je to krátkozra-
ká. Cena pozemku mù�e být  pøi  dne�ních cenách
ve stavebnictví výraznì rozhodujícím faktorem.
V�dy� je rozdíl, jestli�e kupujete  350 metrù ètve-
reèných pozemku za 100 nebo za 800 Kè za metr.
Poèítat snad umíme v�ichni a v�ichni si velice
dobøe pamatujeme na na�e zaèátky.

Lokality pro výstavbu domkù jsou vytypovány
ètyøi, tak proè tedy alespoò ve dvou nezaèít ?

Podmínky pro slu�né kulturní a sportovní vy�ití
je zde velice dobøe nastartováno. Tak proè to tedy
nerozjet?

Po ètyøech desítkách let morální, ekologické a
hospodáøské devastace na�í republiky  za vlády
komunistické strany nastává okam�ik, kdy je
mo�né  zalo�it dal�í pøedpoklady  pro dlouhodobì
udr�itelný rozvoj na�eho mìsta  a  napravit tak
lhostejnost, nevkus, plýtvání a jiné excesy ab-
surdního re�imu, ve kterém jsme byli nuceni �ít.
Tento okam�ik zmìny nastává v souvislosti
s novým rozpoètem Evropské unie na léta 2007-
2013, který umo�ní  v následujících letech èerpat
krajùm, mìstùm, obcím, malým a støedním pod-
nikatelùm, �kolám, neziskovým subjektùm, jako�
i dal�ím osobám dotaèní prostøedky v souhrnné
hodnotì 700 mld. Kè. S tìmito podporami, které
se rovnají pøibli�nì více ne� jedné desetinì na�e-
ho státního rozpoètu, se ji� dá udìlat spoustu
práce. Je zapotøebí si uvìdomit, �e 95% veøejných
investic bude realizováno prostøednictvím  ev-
ropských fondù. Ji� nikdy se nebude pravdìpo-
dobnì opakovat situace, kdy na�e mìsto, na�i
podnikatelé, na�e neziskové organizace, sportov-
ní spolky, ale i jiní �adatelé ve prospìch na�eho
mìsta mohou tak významným zpùsobem zlep�it
kvalitu  �ivota v Hoøicích, pøinést více pracovních
míst, lep�í �ivotní prostøedí, kvalitnìj�í sociální a
zdravotní slu�by i infrastrukturu a programy pro
volný èas. Jestli�e dle schválených dokumentù
platí, �e na projekty bude Evropská unie pøispívat
a� 85% uznatelných nákladù, je zøejmé, �e øádný
hospodáø by mìl vyu�ít situaci, která se u�
v dal�ím programovém období EU nebude opa-
kovat a ukousnout z toho koláèe co nejvíce.

Toto jsou základní a velmi aktuální problémy
na�eho mìsta pro nadcházející období.

A ostatní?
Ostatní pøece ve volebním programu.

Ivan Dole�al pøedseda MS ODS

O Hořické ODS a o zrůdnostech ZRUDU
IVAN DOLE�AL

Co se děje v ODS

Ivan Doležal, krajský radní a předseda hořické organizace ODS
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Vážený pane starosto, blíží se konec volební-
ho období 2002 až 2006. Jak byste hodnotil
uplynulá čtyři léta?

Po volbách v roce 2002 se vytvoøila pomìrnì
dobrá zastupitelská sestava, kde sice byla opozi-
ce, ale vìt�ina zastupitelù mìla o práci zájem a je-
nom díky tomu, �e se práce nezvrtla do politické-
ho boje, ale do diskuse o problému, bylo dosa�e-
no pomìrnì dobrého výsledku. Mìsto mám mo�-
nost øídit ji� devìt let. Jsem hluboce pøesvìdèen,
�e volební sliby byly splnìny a v mnohém i pøe-
kroèeny. Mìsto se stalo daleko zajímavìj�ím pro
náv�tìvníky, ale i pro samotné obèany. Jsem do-
konce pøesvìdèen, �e se od roku 1945 neudìlalo
tolik zásadních vìcí jako za tìchto posledních
osm let. Ta poslední jakoby zavr�ovala ty pøed-
cházející.
K jednotlivostem se ještě dostaneme. Jak
byste charakterizoval práci na radnici, nebo
zda to vůbec je možné práci starosty?

Víte �e po týdnu práce ve funkci starosty v roce
1997 jsem vyslovil tuto vìtu: �Pohled na radnici
zvenèí je naprosto jiný, ne�-li z radnice ven na ná-
mìstí.� To bylo po shledání skuteèného stavu
mìsta v tomto roce. Nechci se vracet zpìt, nechci
nikoho kritizovat, musím jenom konstatovat, �e
se nám zastupitelùm bìhem osmi let podaøilo
mìsto zmìnit k lep�ímu.

K práci starosty. To je velmi nároèná práce, kte-
rá trvá stále. Tu mù�e dìlat jedinì èlovìk, který
miluje svoje mìsto, je zapálen pro vìc, není øízen
osobním prospìchem a je vzdìlaný a musí mít
pøirozenou intuici na dodr�ování zákonù. Po
svém nástupu jsem absolvoval studium právního
minima a ètyøi roky jsem studoval angliètinu,
její� studium jsem dovr�il mìsíèním studiem na
univerzitì v Anglii.   Starosta je jenom jeden. Lidé
mu vìøí a on musí mít schopnost naslouchat
v�em. A to je velmi tì�ké a nesmírnì obtí�né.
Co považujete za klady či přínos pro město?

Zaèneme zmìnou dopravní infrastruktury.
Nové autobusové nádra�í, pøivadìè do mìsta,
nová SÚS na okraji mìsta, opravené v�echny dù-
le�ité komunikace v majetku kraje,opravená rad-
nice, opravený divadelní sál v radnici, opravené
nìkteré místní komunikace, zrekonstruované
celé úseky veøejného osvìtlení, postavený nové
sportovní centrum s ku�elnou, saunou, squashem
a bazénem. Nesmím zapomenout na Mìstskou
nemocnici. Ta za poslední léta zmìnila zcela svoji
tváø.  Díky novému vedení do�lo ke zmìnì ambu-
lantní slo�ky, stravovacího zaøízení, ve�kerých
sítì, topení, byla vybudována nová biochemická
laboratoø. Slíbili jsme obèanùm 24hodinovou
chirurgickou ambulanci, mají ji. Vybavení na od-
dìleních se zlep�ilo. Zlep�ily se podmínky jednak
pro pacienty, ale i pro personál.

Vyøe�il  se do té doby takøka neøe�itelný pro-
blém, a to  je vodovod na Chlumu. Nemohu zapo-
menout na opravy chlouby na�eho mìsta, a to na
opravy památek. Drtivá vìt�ina soch je restauro-
vána, je opravena Vì� samostatnosti, je opravo-
ván Riegrùv obelisk, byl vrácen na námìstí Mari-
ánský sloup a mnohé dal�í. Samozøejmì velmi
dùle�ité je nezapomenout na bytovou výstavbu.
Postavili jsme dùm v Pøemyslovì ulici, podpoøili
jsme soukromou firmu ve výstavbì bytù �na klíè�
ve Zborovského ulici.

 Samozøejmì jsem nevyjmenoval v�e, ale z výètu
je jasné, �e vkládání pìnìz bylo dìláno s rozmys-
lem. V�ichni jsme si byli vìdomi, �e je potøeba
posilovat v�echny slo�ky dùle�ité k �ivotu ve mìs-
tì. Celkové náklady �ly do stamiliónù, ale je dùle-

�ité, �e se nám podaøilo získat  osmdesát milionù
mimorozpoètových  finanèních  prostøedkù.
Co byste považoval ze nesplněné cíle či dlu-
hy do budoucna?

Na tuto otázku je velmi obtí�né odpovìdìt. A
víte proè? To je to toti� tak, �e pro obèana se jeví
problém jako neøe�ený, ale pøitom je øe�en ji� nì-
kolik let a postupnì se dopracováváme k výsled-
ku. Pøíklad je bazén. Rozhodnutí o jeho stavbì
padlo v roce 2000. Byl realizován v loòském roce.
Pøed volbami v roce 2002 jsme slibovali výstavbu
nového závodu v Hoøicích. Dnes  máme dva zá-
jemce, kteøí si ji� koupili pozemky a u jednoho
probíhá stavební øízení, ten druhý pøipravuje
projekt do územního øízení.  Sna�íme se ze v�ech
sil jim pomoci, ale souèasná legislativa je napros-
to �ílená, byrokratická a pøi tvrdém dodr�ování se
nedá stavba urychlit. V�ichni, kteøí podstoupili
pøípravu stavby domu, vìdí o èem hovoøím. Po-
kud hovoøíme o dluhu, tak ten vidím  v mo�nosti
se zapojit do  vìt�ího získávání finanèních pro-
støedkù z Evropské Unie, tam bychom mìli na-
pøímit svoje úsilí.
Zmínil jste se o možnosti získávání peněz
z EU. Vy jste  v delegaci v jednom velmi důle-
žitém evropském orgánu a to v Radě  Evro-
py, můžete zde nějakým způsobem pomoci?

Opravdu jsem ji� dva roky èlenem delegace Sva-
zu mìst a obci v Kongresu místních a regionál-
ních samospráv v Radì Evropy ve Strassbourgu,
ale toto není orgán dùle�itý pro získávání penìz
pro republiku. Zde jde spí�e o projednávání pro-
blematiky mìst a obcí z hlediska fungování samo-
správy. Èerpání penìz jde z Bruselu na pøíslu�ná
ministerstva v ÈR a dále pak na �adatele. V bu-
doucnosti bude mìsto mít pracovníka, který se
bude touto problematikou zabývat. Pracovníka,
který bude umìt vypracovat projekt pøijatelný
pro Brusel.
Máme takový projekt?

Èásteènì. Existuje studie rekonstrukce muzea.
Vzhledem k tomu, �e jsem vidìl øadu projektù
v Radì Evropy, kde byly presentovány, je napros-
to reálné  získat peníze na  tuto akci, ale i na dal�í
jako je napøíklad globální pøestavba  Dachov na
rekreaèní oblast se zázemím, které se nám dnes
zdají jako ze svìta fantazie, na oblast pøita�livou
pro turisty. Na takovéto programy Evropa sly�í.
Tudy vede cesta.
Poslední otázka asi bude pro Vás nepříjem-
ná, ale musím se zeptat. Jak je možné, že Vy
který jste v očích občanů města  tvrdý „ode-
esák”, pravičák, velmi úspěšný starosta, kte-
rý vyvedl město z velké krize v roce 1997,
změnil město k nepoznání, nekandidujete ve
volbách za ODS a dokonce nejste členem
této strany?

To je pro mì velmi tì�ká otázka. Nejsem èlenem
ODS v Hoøicích. To neznamená, �e se moje posto-
je nìjak zmìnily. Obèanská demokratická strana
v Hoøicích se zmìnila. Pøi�la øada nových lidí  a ti
chtìli v�e zmìnit. Mì nikdo neoslovil, zda chci
kandidovat za ODS. Vzhledem k této situaci jsem
musel hledat nìjaké východisko. Velmi mì tato
situace mrzí a velmi se mì dotýká. Hlavnì pak od
lidí, kterým jsem pomohl v tì�kých �ivotních si-
tuacích, nebo u lidí, které jsem pøivedl do ODS,
ale takový je �ivot.
Pokud byste v tomto klání uspěl, budete as-
pirovat na místo starosty?

Na tuto otázku odpovím jednoznaènì ANO.
Rozhovor  se starostou vedl pan Antonín Rudl.

Vážený pane starosto...

Projekt bioplynové
stanice v Hořicích
Před nedávnem se k nám dostala zpráva, že
Královéhradecký kraj, konkrétně odbor škol-
ství, chystá větší investici. Můžete nám o tom
něco prozradit?

�kolní statek v Hoøicích ve spolupráci se svým
zøizovatelem Královéhradeckým krajem a øadou
dal�ích odborníkù z oblasti zemìdìlství nyní pra-
cují na projektu pøetransformování �kolního stat-
ku na  spoleènost s ruèením omezeným s názvem
�Centrum odborného vzdìlávání v zemìdìlství�.
Souèástí této významné zmìny pro na�i �kolu
bude zøízení bioplynové stanice, která zajistí eko-
nomickou sobìstaènost obchodní spoleènosti.
Můžete nám říci, proč zrovna bioplyn?

Kdy� se øekne bioplyn, vybaví se vìt�inì lidí za-
páchající plyn, který má pravdìpodobnì nìco
spoleèného s rozkladem biologického materiálu.
Málokdo si v�ak uvìdomuje, �e bioplyn je velmi
dobøe vyu�itelný pro svùj energetický potenciál.
Bioplyn lze pøitom vyrobit z celé øady bì�ného
odpadu jako jsou napøíklad odpady z rostlinné
výroby, ze zpracování ovoce a zeleniny, jateèních,
mlékárenských, farmaceutických a øady dal�ích
odpadù. Samotný bioplyn vzniká podobnì jako
v pøírodì rozkladem organických látek na anor-
ganické látky a plyny, jen s tím rozdílem, �e zde
�tìpení probíhá v uzavøené nádr�i bez pøístupu
kyslíku. Navíc po dokonèení rozkladu zùstává na
dnì reakèní nádoby vysoce hodnotné a pøírodì
nezávadné hnojivo.
Co všechno lze na výrobu bioplynu použít?

Podnikatelským zámìrem bioplynové stanice
v Hoøicích je zpracování zemìdìlských statko-
vých materiálù pøedev�ím z chovu skotu a bioma-
sy z cíleného pìstování kukuøice. Nejvhodnìj�ím
zpùsobem vyu�ití bioplynu je kombinovaná výro-
ba elektrické energie a tepla. Teplo bude vyu�ito
v provozu nejen bioplynové stanice, ale i celého
centra. V projektu uva�ujeme také o dodávání
plynu do zaøízení hoøické invalidovny. Poèítáme
s tím, �e energetické úspory v invalidovnì by
mohly dosáhnout 400-450 tisíc korun. Elektric-
kou energii bude centrum prodávat do veøejné
sítì za výhodné státem garantované ceny. Neod-
myslitelnou výhodou pro tuto zemìdìlskou �kolu
bude samozøejmì i snadný pøístup ke kvalitnímu
pøírodnì nezávadnému hnojivu.
Kolik plochy je zapotřebí k zajištění dostateč-
ného množství biomasy?

K zaji�tìní výroby biomasy pro provoz bioply-
nové stanice je zapotøebí 350 hektarù pùdy.
O pùdu ji� máme za�ádáno u Fondu národního
majetku. Zbývá nám ji� pouze získat souhlas pre-
zidia majetkového fondu k uskuteènìní pøevodu
majetku. Dal�í pùdu, která bude potøeba  zaji�tì-
ní chodu bioplynové stanice, budeme pronajímat
tøeba i od fyzických osob.
Bude mít provoz bioplynové stanice nějaký vliv
na zemědělství v okolí?

Provoz bioplynové stanice bude pøínosem pro
zemìdìlce v okolí, kteøí budou moci odprodat
pøebytky ze své nadvýroby a odbyt budeme sa-
mozøejmì smluvnì garantovat.
Co přinese zřízení této stanice hořickému škol-
ství?

Výhodou zøízení této stanice na na�í �kole je
uplatnìní vzorové technologie pro vzdìlávání ze-
mìdìlských odborníkù, dále pak mo�nost
uplatnìní zemìdìlské produkce pro nepotravi-
náøské vyu�ití, produkce kvalitního hnojiva a
v neposlední øadì zlep�ení �ivotního prostøedí.
V oblasti produkce elektrické a tepelné energie
z obnovitelných zdrojù se jednoznaènì jedná
o perspektivní technologii, která nemá v porov-
nání s ostatními technologiemi výroby elektrické
energie z OZE (obnovitelných zdrojù energie)
konkurenci.
Kolik to všechno bude stát?

Odhad vynalo�ených investic na zøízení této sta-
nice je stanoven na cca 34 milionù s návratností
vynalo�ených prostøedkù do 8 let.  Na zøízení této
bioplynové stanice budeme chtít vyu�ít finanèní
dotaèní podporu z EU, která se pohybuje ve  vý�i
30-46 %.  Projekt jako celek byl ohodnocen zhru-
ba na 150 milionù korun.

Domnívám se, �e bioplynová stanice, vyrábìjící
plyn, elektrickou energii a teplo z odpadù �ivoèi�-
né a rostlinné výroby a kukuøièné silá�e, je v sou-
èasné dobì stále se zdra�ujících energií vynikají-
cím øe�ením  nejen pro ná� �kolní statek, který
má tímto krokem zaji�tìno fungování  na hodnì
let dopøedu.

Ivan Dole�al
Èlen Rady Královéhradeckého kraje.

Rozhovor s Ivanem Doležalem

Ladislav Vrba se za odumřelou buňku rozhodně nepovažuje a o svůj úřad se hodlá znovu utkat.

Průměrný věk kandidáta
je 42 let

V leto�ních volbách kandiduje do mìstského za-
stupitelstva celkem 189 obèanù sdru�ených v de-
víti volebních stranách. Seøazeny vzestupnì podle
vìku kandidátù vypadají takto:

Strana zelených 32,66 roku
Za Hoøice krásnìj�í 32,81
ODS 44
�ance pro mìsto 47,38
KDU-ÈSL 48,95
Volba pro mìsto 49,48
Unie pro sport a zdraví 50,81
ÈSSD 54,29
KSÈM 63,86

O místo ředitele
Domova důchodců
se ucházejí dva zájemci

Pouze dva zájemci se pøihlásili hoøické radnici
na výzvu k obsazení místa øeditele domova dù-
chodcù, jeho� souèasná �éfová odchází do dùcho-
du. �Teï bychom mìli sestavit výbìrovou komisi
a pak si oba uchazeèe pozvat na jednání. Osobnì
se v�ak domnívám, �e bychom mìli vlastní výbìr
ponechat u� na novém vedení mìsta a novým za-
stupitelùm, kteøí sem nastoupí po nadcházejících
volbách,� míní místostarostka Soòa Kerelová. Zá-
roveò také pøipustila, �e radní byli pøekvapeni
pomìrnì malým zájmem ze strany uchazeèù.
Kvùli tomu také nelze vylouèit, �e radnice dá pøí-
padným adeptùm znovu �anci, aby se pøihlásili.

Hořice budou mít opět
trhy, ale už ne v sobotu

Místo pravidelných ètrnáctidenních intervalù
se trhy v Hoøicích budou napøí�tì konat mo�ná
jen jednou za mìsíc, a navíc ve v�ední den.

�Vybrali jsme firmu, která ve mìstì zaène znovu
organizovat pravidelné trhy. Ze tøí zájemcù, kteøí
se pøihlásili, jsme zvolili provozovatele z Plznì,
který by v�ak chtìl prosadit nìkolik zmìn. Øíká,
�e jinde se trhy o víkendu u� nedìlají, proto�e
mìsta se v sobotu zaplní jen na pár hodin dopo-
ledne a pak se centra vylidní, co� se prý stánka-
øùm nevyplatí,� líèí místostarostka Soòa Kerelo-
vá. Místo tradièní soboty by se tak trhy v Hoøicích
mìly novì konat v pátek. První, který bude zku-
�ební, se po del�í dobì uskuteèní u� 29. záøí.
�Uvidíme, jestli to nezpùsobí vìt�í dopravní kom-
plikace, a podle toho se pak rozhodneme,� dodá-
vá Kerelová. Stánky by toti� stejnì jako
v minulosti zaplnily stávající parkovi�tì upro-
støed námìstí. Provozovatel trhù, s kterým radni-
ce nyní jedná, mìl podle místostarostky jako jedi-
ný z trojice zájemcù pøíslu�né �ivnostenské
oprávnìní a mìstu také nabídl nejvìt�í èástku
za pronájem èásti námìstí.          www.jicinsky.net

Internetový kiosek
na náměstí

Nepøetr�itý a zároveò bezplatný pøístup na in-
ternet nabízí od minulého týdne náv�tìvníkùm
Hoøic novì zprovoznìný informaèní stánek umís-
tìný pøímo na námìstí pøed radnicí. Takzvaný in-
ternetový kiosek slou�í také turistùm v Milovi-
cích. Na obou místech si mohou zájemci prohlí�et
pouze volnì dostupné webové stránky obcí sdru-
�ených v regionu Podchlumí.

�Mikroregion Podchlumí se u� del�í dobu sna�í
zviditelnit oblast mezi Hoøickými a Mlázovickými
chlumy, která je známá tì�bou a zpracováním
pískovce. A právì zprovoznìní tìchto terminálù s
mo�ností pøipojení na internet by nám s propa-
gací mohlo pomoci. Díky nim toti� mohou lidé
èerpat turistické a dal�í informace,� líèí pøedseda
sdru�ení tøiadvaceti obcí a starosta Ostromìøe
Tomá� Gabriel.

Spolu s ostatními kolegy vìøí, �e se podaøí pøilá-
kat více turistù, pro které obce pøipravily nauè-
nou stezku Podchlumí - krajina pískovce otevøe-
ná cyklistùm. Svazek obcí pøi té pøíle�itosti záro-
veò vydal i stejnojmennou publikaci, která pro-
støednictvím fotografií Franti�ka Kozla mapuje
více ne� 250 památek a pamìtihodností v celém
Podchlumí a spolu s pøilo�enou mapou má pì�ím
turistùm èi cyklistùm usnadnit orientaci v kraji-
nì. �K naplánování výletu mù�e slou�it jednak
mapa, která vznikla na základì leteckého snímku,
a dal�í pomùckou pøi orientaci je také oznaèení
ka�dé památky souøadnicemi. To by mohlo být
zajímavé hlavnì pro turisty, kteøí mají mo�nost
vyu�ívat pøístroje satelitní navigace GPS a chtìli
by nav�tívit místa, která se nacházejí mimo vy-
znaèené trasy,� upøesòuje Gabriel. Na interneto-
vých stránkách mikroregionu Podchlumí je navíc
k dispozici také interaktivní digitální mapa. Pro-
jekt se zaèal pøipravovat v roce 2003 a podle os-
tromìøského starosty si vy�ádal pøes ètyøi sta tisíc
korun, z toho zhruba polovinu zaplatilo minister-
stvo pro místní rozvoj. Publikace, která vy�la ná-
kladem jednoho tisíce kusù, je dostupná v infor-
maèních centrech.                                                        (jn)

Vloupání do kostela
Do gothardského kostela se minulý týden,

v noci z pondìlí na úterý 19. záøí, vloupal zatím
neznámý pachatel. Po �ebøíku vylezl do vý�ky ètyø
metrù, rozbil okenní sklo a tak vnikl dovnitø. Tam
odcizil témìø bezcenné døevìné andìlíèky a dvì
sklenìná stínidla elektrického svícnu. Celková
�koda byla odhadnuta na tøi tisíce korun.

Pøípad teï øe�í policisté z hoøického obvodního
oddìlení.
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Pamětní deska
Aloise Hlavatého
bude odhalena ve středu
27. září

Mìsto Hoøice si dovoluje pozvat na slavnostní
setkání u pøíle�itosti 100. výroèí narození pana
Aloise Hlavatého (6. 7. 1906 � 4. 7. 2001), vlas-
tence, úèastníka II. a III. odboje a celo�ivotního
bojovníka za demokracii, které se uskuteèní 27.
záøí 2006 v Hoøicích.

V 16 hodin bude slavnostnì odhalena pamìtní
deska na Domì s peèovatelskou slu�bou v Jande-
rovì ulici, kde pan Hlavatý pro�il poslední léta
svého �ivota, a poté v divadelním sále radnice
spoleènì zavzpomínáme na èlovìka, který svými
èiny zanechal výraznou stopu v �ivotì mnoha lidí.

Lampiónový průvod
pro děti letos 12. října

Dìti s rodièi se opìt mohou tì�it na tradièní
lampiónový prùvod, který ve ètvrtek 12. øíjna v
18.30 vyrazí z nám. Jiøího z Podìbrad smìr soko-
lovna a� na na samý vrch Gothard. Odtud sejde
do krásného prostøedí parku Ústavu sociální péèe
Hoøice, kde na v�echny èeká ohòostroj. Akci ji�
pátým rokem tradiènì organizuje Kiwanis klub
Hoøice, který pomáhá sociálnì i zdravotnì hendi-
kepovaným dìtem.                                 M&V

Alois Hlavatý v roce 1927.

V polovinì záøí  byla oficiálnì zprovoznìna Po-
slanecká kanceláø Zdeòka Lhoty. Jak uvedl, kan-
celáøské prostory nejsou právì jeho nejvìt�í hob-
by,  je to ale jedna z mo�ností, jak zùstat v kon-
taktu s lidmi. Umístìní takovýchto kanceláøí
bývá mnohdy ovlivòováno �rùznými zájmy�, co
bylo motivem zdej�ího umístìní? Snad a� na je-
dinou výjimku, jakou jsou sídla stranických ne-
movitostí, jsou to jednoznaènì rodné koøeny!

Pøi této pøíle�itosti se nový poslanec rozhodl
pøiblí�it spoluobèanùm své názory:

Opět se nacházíme v období kampaně, ten-
tokrát komunální. Sám jste před několika
měsíci absolvoval kampaň parlamentní.
Z řad lidí bývá kampaň stále častěji vnímána
něco jako období před a po volbách. Necítíte
v těchto obdobích rozpor?

O parlamentní kampani u� bylo øeèeno mnohé.
A tak vzpomenu na dva dojmy. Je a� pøespøíli�
jednoduché postavit proti sobì napøíklad státní
zamìstnance a lidi v soukromé sféøe. Tím pádem
nìco jako zamìstnance proti zamìstnavatelùm,
pacienty proti lékárníkùm a dalo by se pokraèo-
vat� Prostì rozdìl, po�tvi a panuj! Èi vytvoø
problém a pak  se na poslední chvíli  tvaø jako
nìkdo, kdo jej vyøe�í! Pokud bych mluvil sám za
sebe, v tomto ohledu mne nesmírnì potì�ilo, �e
na námi organizovaný mítink na na�em námìstí
pøi�li lidé ze v�ech nejrùznìj�ích zamìøení, èi vì-
kových kategorií. Nad v�ím se vzná�el silný pocit
sounále�itosti podpoøit spoleènì zmìnu a k tomu
jedineèná týmová atmosféra. Sna�ili jsme se
udìlat pìkné odpoledne. Povedlo se! A právì tato
týmová práce pokraèuje dál. Rád bych vyu�il
tuto pøíle�itost a je�tì jednou podìkoval za proje-
venou podporu.
Při prvním rozhovoru pro Noviny Jičínska se
Vás ptali, jaké byly Vaše první pocity ve sně-
movně. Odpověď zněla, že nepříliš valné.
Mohl byste to nějak více přiblížit?

Pocitù jsou snad tisíce. Prvnì na vás padne, jak
je to a� neuvìøitelná situace, �e dvakrát sto lidí,
kteøí nic nestaví a neprodukují, má obrovskou
rozhodovací moc. V�e dìlají lidé mimo tento ob-
jekt. My poslanci jim mù�eme jejich tvoøivost co
nejménì komplikovat, ale také i naprosto znièit.
Pøedstavte si, �e pár metrù naproti vám sedí pan
Sobotka zodpovìdný za finance celé zemì, ka�dé-
ho z nás. Do snìmovny pøi�el v osmnácti letech.
Okusil alespoò tro�ku z toho, jak je tì�ké a stále
tì��í sám nìco vytvoøit, èi vybudovat a vlastními
silami nìco zajistit? Mluví se o jistotách a o soci-
álních potøebách. Státní zadlu�enost je nìco, co
u� jakoby pøestalo být vnímáno. Najednou Vám
probleskne hlavou obraz sociálnì slab�ího èlovì-
ka, který si støádá po stokorunách, aby se do bu-
doucna nemusel koukat s obavou, sna�í se myslet
na zadní koleèka. A rázem se dostaví otázka, co
kdy� dojde k pøedlu�ení, co se stane pak? Kdo to
asi nejvíce pocítí? Pan ministr to nebude! Na ja-
kýkoliv apel zdravého rozumu se dostaví odpo-
vìï v�eobjímajícího úsmìvu. Dokud to pùjde,
musíme setrvat! A a� tato situace nastane, kde
bude její autor? V�dy� jsou v�echna rozhodnutí
kolektivní! Tak o co vlastnì jde? Tento popis je
mo�né vnímat i jen jako malý úvodníèek. Ptali
jste se na pocity, co byste asi cítili vy?
V tomtéž rozhovoru jste se zmínil, že byste
rád pracoval v hospodářském výboru. Jak to
dopadlo a proč právě tam? Jaké z myšlenek
této oblasti považujete za správné?

Jestli byl uvnitø ODS o nìjaký výbor nejsilnìj�í
zájem, pak to byl výbor hospodáøský. Mohli jsme
do tohoto výboru nominovat maximálnì devìt
zástupcù. Mezi zájemci byli dokonce dva kandi-
dáti na ministry. Martin Øíman a Ale� Øebíèek.
Vedle nich dal�ích pìt lidí, kteøí v tomto ohledu
mají ji� významné snìmovní zku�enosti. Jaké
tedy byly �ance? O to víc mne tì�í, a nesmírnì si
toho pova�uji, �e klubovou podporu jsem dostal!
A proè právì tam? Opìt se mi vybavují ty citace
o sociálnosti a jistotách. To je samosebou zásad-
ní, ale je tøeba si polo�it otázku. Co bylo a je døí-
ve? Jistoty a pak hospodáøství, nebo hospodáø-
ství a od toho se odvíjejí jistoty? Právì z tìchto a
mnoha dal�ích dùvodù pova�uji silné hospodáø-
ství za klíèové. No, co konkrétnì tam? Souèasná
politika, doslova a do písmene, sází na preferen-
ce velkosériových zahranièních firem. Na�e malé
a støednì velké sériové podnikání je vystaveno
stále se stupòujícímu, øekl bych a� zdrcujícímu
tlaku. Kdy� v�e postavíte na velkých gigantech a
jeden pak vypadne, co se stane? Pohroma! V
dobì, kdy budeme stále více tlaèeni výrobami
asijských výrobcù, nás malé a støednì velké séri-
ové výroby v�dy podr�í. A právì v tom by mìla
být na�e perspektiva a budoucnost. Èasto se na
prvním místì mluví o penìzích, ale v�e pøitom
stojí a padá právì na tìchto zákonitostech. To
vám potvrdí ka�dý, kdo se chce tìmito otázkami
férovì zabývat. Nic nového pod sluncem. Urèitì
vás napadne: tak proè se podle toho nezaèneme
chovat? To je bohu�el tak, �e na velké fabrice si
udìláte jméno. A �e va�e rozhodnutí mezitím po-

lo�í nìkolik malých firem, to vám u� nikdo nikdy
nedoká�e. �anci na rozvoj pøitom mohou mít
v�ichni! Tak to je jenom støípeèek.
Opusťme témata parlamentu. Sám jste osm
let zastupitelem města, angažujete se jako
předseda sportovní komise. Co považujete
za věci, které se povedly? A naopak, cítíte,
že někde tlačí bota?

Byl zmínìn sport. Jednoznaèným výsledkem
práce celého zastupitelstva se samozøejmì stalo
otevøení bazénu. Jeho zprovoznìním se splnila
dlouhodobá pøání. Oslavili jsme 140 let sportu
v Hoøicích a svým tøetím roèníkem úspì�nì po-
kraèovala anketa Sportovec roku. Jako správné
øe�ení se osvìdèilo zavedení grantového systému
na podporu sportu. S ohledem na nejvìt�í absen-
ci ve vìci dostupnosti veøejnì pøístupných høi��
jsme si dále jako sportovní komise dali cíl, který
tak trochu motivaènì dostal název, vybudovat
jedno høi�tì roènì. Jako první na pøelomu voleb-
ního období bylo dofinancováno venkovní høi�tì
u �koly Na Habru s mo�ností pøírodního brusle-
ní v zimním období. Ve spolupráci s AMK násle-
doval vznik dopravního høi�tì v jeho areálu.
Nejmen�ím se koneènì dostává a dostane dìtské
høi�tì. První na sídli�ti Pod Lipou a druhé v rám-
ci komplexu Mìstských sportovi��. Koneènì tak
trochu proto, �e se jich dostává po osmiletých ur-
gencích, a proto vìøme, �e se jedná o první vla�-
tovièku a dal�í budou následovat. Nejèerstvìj�í,
nìco jako zmrtvýchvstání, se stává pøíprava re-
alizace atletického stadionu. Po získání pøíslibu
podpory kolegù z úøadu Královéhradeckého kra-
je má po více ne� dvaceti letech v prùbìhu pøí�tí-
ho roku vzniknout u sportovní haly provozované
místním gymnáziem. Dále je tøeba se zabývat
diskusí na téma situace a dal�ího vývoje TJ Jisk-
ra a otázkou zimního stadionu. Urèitou dírou zù-
stává informovanost o v�em, co se dìje. Øe�ení
na zpùsob sportovního zpravodaje bohu�el zatím
zùstalo jen u obrysù. Nabízí se i nìkolik dal�ích
témat spolu s postupným zatraktivováním stá-
vajících sportovi�� a zejména pak hledání cest
k jejich co nejefektivnìj�ím provozùm. S vìdo-
mím, �e �ádná oblast veøejného �ivota by nemìla
být prote�ována, se urèitì shodneme, �e nasmì-
rování k rozvoji tímto smìrem bylo správným
krokem. Sport si svùj rozvoj urèitì zasluhuje a je
urèitì dobøe, �e jej za�ívá.
Co koncepce našeho města, jak vnímáte cel-
kový vývoj?

Ano, tato otázka je velmi dùle�itá. Vedle v�ech
dùle�itých otázek je právì tato otázka ze v�ech
otázek tou nejzásadnìj�í! Ka�dého, komu oprav-
du le�í na srdci budoucnost mìsta, by mìl zají-
mat poèet obyvatel. Z pohledu výhledu je to prá-
vì rostoucí poèet obyvatel, který  lze chápat jako
rozvoj a naopak úbytek jako úpadek. Kdy� se
nad tím jenom letmo zamyslíme. Ka�dý si urèitì
najdeme nìjaký ten pøíklad, proè právì tento
názor patøí mezi  opodstatnìné. Opìt nic nového
pod sluncem. Ve své vìt�inì se urèitì stále pova-
�ujeme za mìsto mající právì onìch  deset tisíc
obyvatel. A právì to je hluboký omyl.  Byly doby,
kdy tomu tak bylo! Realita je v�ak bohu�el tako-
vá, �e v poètu obyvatel jsme se octli pod hranicí
devíti tisíc a co je zásadní, tendenènì smìøujeme
k osmi. Co s tím? Téma prùmyslových zón tak
trochu vyhráli ti, kteøí byli pru�nìj�í. Novou ne-
movitost v ulici Aloise Hlavatého lze v ryze èes-
kých podmínkách chápat jako témìø hrdinský
èin. V tomto úsilí je urèitì tøeba pokraèovat. Nic-
ménì hlavní tì�i�tì tìchto dìjù je v nemalé míøe
postaveno na principech, které jsem se pokusil
popsat ve tøetí otázce. O to vìt�í úsilí mohlo být

nasmìrováno napøíklad do nastartování vý-
stavby rodinných domù v jedné ze ètyø mo�ných
lokalit. Zájem jednoznaènì existuje. A opìt platí
zásada, �e ten, kdo bude rychlej�í v uspokojování
poptávky, vyhrává. Ostatní zùstanou stranou.
Kolikrát byla vyøèena tato výzva? Ji� nìkolik let
nazpìt to pùsobilo, �e je v�e pøipravené a zítra
jakoby se mìlo zaèít. Ve skuteènosti se snad do-
sáhlo dílèích popostrèení, ale nicménì za plných
osm let, a to je podstatné, �ádný start nenastal.
Utì�ovat se, �e se jedná o otázku demografického
vývoje? �e v daném èase byly jiné priority, a tím
�e se jedná o pøímou �závislost na èerpání� veøej-
ného rozpoètu? Mnohem víc je to otázka férové-
ho výkladu a hlavnì informovanosti. Existují va-
riantní mo�nosti, podle kterých v mnoha obcích
vznikají celé ètvrtì nových rodinných domù. A
mnohé  z nich mohly být  k tomuto cíli i u nás  ji�
dávno realizovány. Seèteno podtr�eno, pokud
bylo v jednotlivostech, jako v napøíklad pøed
chvílí popsané oblasti sportu, dosa�eno posunu,
pak k dne�nímu dni právì tuto vìc cítím jako
spoleènou a zásadní prohru. A to øíkám s vìdo-
mím, �e jsem poslední ètyøi roky byl i radním.
Sna�ím se prostì a jednodu�e øíkat vìci tak, jaké
jsou. Èinil jsem tak v�dy, èiním tak i nyní.
Co byste v tomto ohledu doporučil budou-
cím zastupitelům?

Co bych chtìl doporuèit? Urèitì bych si nepøál
být v roli radila. Tìch je víc ne� dost. Pokud ne-
bojujeme pouze za získání výhod jednoho odvìtví
nad druhým, pokud si nechceme nìkteré vìci
úèelovì zkreslovat, myslím si, �e ka�dý v tuto
chvíli u� ví, nebo alespoò pøinejmen�ím tu�í,
èeho je tøeba. Snad bych jen øekl: �Otevøme dve-
øe a mìjme chu� a potøebnou vitalitu jít naproti
novým výzvám!�
Otázka na závěr. Čím jako poslanec chcete
pomoci městu Hořice? Zmínil jste pár myšle-
nek, které považujete za správné, jaké odha-
dujete možnosti jejich realizace a konečně,
kde se nachází vaše kancelář?

Èím pomoci? Ano, to� historicky vìèná otázka.
Kdo dá, ten je dobrák. Víte, èásteènì to naznaèuji
v pøedchozích odpovìdích. Hlavní prioritou by
mìlo být vytváøet takový systém, který nebude
z nikoho, tedy ani z obcí, dìlat nìjaké politikùm
poní�ené �závisláky�. I kdy� je pár výjimek, kdy
nelze jinak, je urèitì lep�í ne� dotace vytvoøení
takového systému, kdy peníze do obce pøiteèou
automaticky a samosprávy a� si samy rozhod-
nou. Ne� vytváøet politicky ovlivòované zájmy je
v�dy lep�í vytvoøit podmínky pro samostatný
rozvoj na základì smluvní svobody. Opaèná øe-
�ení jednorázovì potì�í, dlouhodobì se v�ak v�dy
projeví, jak jsou �kodlivá. �kodlivá pro v�echny.
Dalo by se pokraèovat. Urèitì budu hledat cesty
jak pomáhat. Realizace zmínìných my�lenek je
odvislá od situace v Praze. Jedni vyhráli volby,
druzí nikoliv. Av�ak i kdyby v�echno kolem mìlo
padnout, já je víc ne� celý svìt, nato� vzájemná
úcta k výsledku. V médiích je toho a� dost a snad
mi nebudete mít za zlé, �e se mi o tom nechce
mluvit.

A tak se v ka�dém daném dni sna�ím dìlat to,
co je mo�né udìlat. I proto je zde adresa kancelá-
øe: ul. Aloise Hlavatého (je to budova, která byla
zmínìna vý�e), tøetí patro. Úøední hodiny v pon-
dìlí od 13 do 16 hodin. Pevná linka 493 538 519.
Asistentem je Jiøí Rejmont, tel: 604 978 336.

Dal�í ze základních údajù naleznete na
www.zdeneklhota.cz. Chtìl bych podìkovat
za mo�nost podìlit se o nìkteré z mých názorù a
pøeji Vám a v�em Va�im ètenáøùm pìkný den.

Zdeněk Lhota otevřel v Hořicích poslaneckou kancelář

„I já jdu, i já jdu, bavit se
na Srandiádu!“

Mohlo si první záøijovou nedìli zpívat témìø
400 úèastníkù tradièní akce Klubu KLOKÁNEK,
kterou poøádáme na závìr prázdnin vostromìø-
ské støelnici. A� jsme prázdniny strávili jakkoliv a
kdekoliv, poka�dé nám pøipadají krátké. Ale na
úèastnících na�í akce �ádná skepse znát nebyla.
Za ú�asnou atmosféru, kterou dokládají fotogra-
fie, v�em srdeènì dìkuji. Tradiènì moje podìko-
vání patøí èlenkám výboru klubu, hlavnì paní
Danì �ubrtové a její rodinì, dále Støeleckému
klubu a Klubu ostromìøských �en, skupinì Nebo-
zez, v�em vìrným sponzorùm a v�em úèastní-
kùm, podílejícím se na dobrovolném vstupném.
Mám radost, �e se nám daøí plnit oèekávání
v�ech, kteøí na na�e akce chodí. Jestli�e právì ne-
chystáme nic bombastického a chvíli jakoby ne-
jsme vidìt, nebojte, neleno�íme. Scházíme se na
tvùrèích dílnách v klubovnì, plaveme ka�dou so-
botu v bazénu, øe�íme bì�né vìci a sna�íme se
brát �ivot s nadhledem. Tì�ím se zase za mìsíc na
poètenou.

J. B. Klub Klokánek

Hořická průmyslová
zóna bude mít novou
silnici

Hoøice zaèaly budovat v prùmyslové zónì novou
silnici, která umo�ní pøístup k budoucím halám
firem Swell a Olpran.

�K výstavbì komunikace jsme se zavázali, ale fi-
nální povrch udìláme a� po dokonèení hrubé
stavby alespoò jednoho objektu v zónì. Letos
bude pouze zpevnìn povrch cesty, aby se po ní
dalo jezdit nákladními vozy. Kompletní silnice s
asfaltem musí být nejpozdìji v den kolaudace zá-
vodu.

Za novou komunikaci mìsto zaplatí dva a pùl
milionu korun.                        www.jicinsky.net (jn)



V Hořicích 27. září 2006

Výstavy

O hoøických kronikách
a kronikáøích

�torchova síò hoøického muzea od 14. záøí do
konce øíjna 2006. Uspoøádáno k 150. výroèí

vzniku kroniky mìsta.
Otevøeno dennì mimo pondìlí
od 9 do 12 a od 13 do 17 hodin.

Jaroslav Urbánek
Sochy

Galerie plastik do 30. záøí.
Otevøeno dennì mimo pondìlí
od 9 do 12 a od 13 do 17 hodin.

Vzpomínka
na Rudolfa �vajdlera

(1906-1922)
K 100. výroèí narození hoøického výtvarníka.

Malá síò muzea dennì mimo pondìlí
od 9 do 12 a od 13 do 17 hodin.

Masarykova
vì� samostatnosti

Dennì mimo pondìlí 9.30 - 12.00/13.00-17.00
Provoz konèí 30. záøí.
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Jsme  tu pro  vás a  chceme  vám naslouchat�

Ná� volební program je zalo�en na úctì
k èlovìku a pochopení jeho potøeb.

Navazujeme na humanitní a demokratické ko-
øeny v na�í spoleènosti a rádi bychom v tomto
duchu pracovali pro dal�í rozvoj na�eho mìsta.

Co nabízíme vám, volièùm:

PODNIKÁNÍ A ZAMĚSTNANOST
Zamìstnanost obèanù je základním pøedpokla-

dem prosperity mìsta.
Chceme:

� o�ivit zájem domácích i zahranièních firem
investovat v na�em mìstì a vytváøet k tomu
vhodné podmínky

� podporovat vznik a roz�íøení   slu�eb potøeb-
ných pro rozvoj cestovního ruchu

BYDLENÍ
Znepokojuje  nás,  �e se obèané stále potýkají

s nedostatkem bytù.
Podpoøíme:

� výstavbu nových bytù v na�em mìstì soukro-
mými investory

� realizaci výstavby rodinných  domù pøípravou
atraktivních lokalit pro mo�nost rezidenèního
bydlení

�  rekonstrukce stávajících bytù v majetku mìs-
ta

ŠKOLSTVÍ, KULTURA A SPORT
Na�i kandidáti budou podporovat rozvoj morál-

ních hodnot, kvalitní kultury a sportu, nebo� jsme
si vìdomi jejich nezastupitelného podílu pøi for-
mování èlovìka i celé spoleènosti.

Chceme:
� udr�et ve mìstì efektivní sí� základních a ma-

teøských �kol
� zlep�ovat stav a vybavení základních, støed-

ních a mateøských �kol, aby se dìti  vzdìlávaly  v
dùstojném  prostøedí

� podporovat mimo�kolní zájmové a volnoèa-
sové aktivity dìtí a mláde�e

� Podpoøíme:
� aktivity související s kulturnì historickými

tradicemi na�eho mìsta a kulturní, sportovní a
spoleèenské akce pøispívající  k  o�ivení tìchto
tradic a  vìhlasu mìsta

� koncepèní øe�ení èinnosti sportovních  a zá-
jmových klubù a oddílù

� roz�íøení slu�eb Sportovních zaøízení mìsta o
úpravy tratí pro bì�ecké ly�ování.

� èinnost kulturních zaøízení zøizovaných mìs-
tem a hoøických kulturních spolkù.

ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ
Za nejpodstatnìj�í pova�ujeme ochranu zdraví

lidí a zachování biologické rozmanitosti pøírody
v na�em regionu.

Budeme prosazovat:
� rekonstrukci stávajících vodovodních øadù a

kanalizaèních sítí
� soustavnou obnovu a roz�íøení mìstské a pøí-

mìstské zelenì a parkù
� revitalizaci ploch a komunikací  v sídli�ti Pod

Lipou
� zvý�ení poètu míst pro sbìr tøídìného odpadu

ZDRAVOTNICTVÍ
Pøáli bychom si, aby se na�i spoluobèané do�í-

vali  ve zdraví  stále vy��ího vìku
Budeme  se sna�it:

� o zachování dostupnosti lékaøské péèe v sou-
èasném rozsahu

� podporovat èinnost Mìstské nemocnice a pri-
vátních zdravotnických zaøízení

SOCIÁLNÍ POLITIKA
V centru na�eho zájmu jsou i  mladé rodiny

s dìtmi, obèané sociálnì potøební a dùchodci.
V rámci kompetencí zastupitelstva chceme pod-

poøit:
� probíhající pøestavbu Domova dùchodcù
� umo�nit kvalitní bydlení pro seniory v Domì

s peèovatelskou slu�bou
� spolupracovat s vedením Ústavu sociálních

slu�eb pøi  naplòování potøeb jeho obyvatel
� v souladu s komunitním plánem respektovat

sociální potøeby v�ech obyvatel mìsta
� èinnost obèanských sdru�ení a spolkù napo-

máhajících plnohodnotnému �ivotu handicapo-
vaných spoluobèanù.

DOPRAVA
Chceme, aby dopravní napojení  na celorepubli-

kovou silnièní sít umo�nilo vìt�í dostupnost na-
�eho mìsta nejen  pro investory, ale i pro  obèany
v ka�dodenním �ivotì

Jsme  tu pro  vás a  chceme vám naslouchat

Volba pro město: kandidátka číslo 7
Ná� volební program je zalo�en na úctì k èlovìku a pochopení jeho potøeb.

Navazujeme na humanitní a demokratické koøeny v na�í spoleènosti a rádi bychom
v tomto duchu pracovali pro dal�í rozvoj na�eho mìsta.

Podpoøíme:
� dokonèení silnièního prùtahu  mìstem
� bezbariérovou dopravu a architekturu
� výstavbu nových parkovacích míst
� dle schváleného  generelu oprav silnic - re-

konstrukci stávajících  køi�ovatek a místních ko-
munikací (pøedev�ím ulic �i�kova a Janderova).

BEZPEČNOST
Chceme se zamìøit na ochranu majetku na�ich

obèanù a na vyhledávání a odstraòování pøíèin
kriminality dìtí a mláde�e.

Budeme prosazovat:
� spolupráci se státní policií v oblasti prevence

a potírání kriminality
� rozmístìní kamerového systému na expono-

vaných místech mìsta
� projekty v rámci prevence

FINANCOVÁNÍ MĚSTA
Chceme spravovat svìøený majetek jako øádní

hospodáøi.
Podpoøíme:

� vyrovnaný rozpoèet
� dùsledné vymáhání pohledávek
� pøedev�ím projekty s mo�ností získávání do-

tací z fondù EU, kraje, státního rozpoètu a ostat-
ních zdrojù.

   CESTOVNÍ RUCH
Mìsto Hoøice by se mìlo stát zajímavým  turis-

tickým centrem východních Èech.
Budeme podporovat:

� vydávání propagaèních materiálù a publikací
o mìstì

� opravu a pøestavbu Mìstského muzea jako
významného multifunkèního náv�tìvnického
centra

� roz�iøování a zkvalitòování ubytovacích kapa-
cit

� rekonstrukci koupali�tì Dachova s vyu�itím
financí z evropských strukturálních fondù

� provoz informaèního centra
� realizaci nauèných stezek po mìstì
� instalaci map s turistickými zajímavostmi

mìsta
� provoz infoboxu s pøístupem na internet
� aktivity v rámci Podzvièinska
� spolupráci s mikroregionem Podchlumí.

DK Koruna v říjnu 2006

Úterý 3. října 2006 v 18.30
KURZ TANCE - 4. lekce,  20,- Kè

Čtvrtek 5. října 2006 v 19.30
EVERGREEN SWING BAND

Jazzové posezení se známým swing bandem,
stolová úprava, 50,- Kè.

Úterý 10. října 2006 v 18.30
KURZ TANCE - prodlou�ená,

30,- Kè.

Středa 11. října v 19.30 (RADNICE)
ÈESKÉ TRIO

Zahajovací koncert sezony Klubu pøátel hudby
100/80,- Kè, (studenti polovic)

Úterý 17. října 2006 v 18.30
KURZ TANCE - 6. lekce, 20,- Kè.

Středa 18. října 2006 v 19.30
TØI VELKÉ �ENY

Klicperovo divadlo Hradec Králové
(DIVADELNÍ PØEDPLATNÉ).

140/120/100,- Kè.

Pondělí 23. října 2006 v 19.30
KRÁLOVNY NOCI

Populární travesti show z Ostravy,
150/130/100,- Kè.

Úterý 24. října 2006 v 18.30
KURZ TANCE - 7. lekce, 20,- Kè

Středa 25. října 2006 v 19.30 (RADNICE)
OD OPERETY K MUZIKÁLU

Veèer písní z her hoøických ochotníkù,
40,- Kè.

Čtvrtek 26. října 2006 v 18.30
DIASHOW LEO�E �IMÁNKA

Dal�í z poøadù oblíbeného cestovatele
130,- Kè

Úterý 31. října 2006 v 18.30
KURZ TANCE - prodlou�ená, 30,- Kè

Hořice JazzNights 2006
Program :

Středa 1. listopadu 2006 ve 20 hodin
Pavel J. Ryba & M.T.S -  sál Bystøice

special guest -  Bryan Corbett (trubka)
vstup volný

Čtvrtek 2. listopadu ve 20 hodin
NEØE� - sál Bystøice

vstup volný

Pátek 3. listopadu 2006 v 19 hodin
4 Leaf (zahøívací hodinka od 18.00)

Old Timers Jazz Band
Jana Koubková + Funk-Latin Jazzband

Limbo, Cuban Summer
Veèer uvádí JANA KOUBKOVÁ

Noèní jazzová teèka s Acoustic Bandem
v Bystøici.

Sobota 4. listopadu 2006 v 19 hodin
Swing Sextet Náchod

(Zahøívací hodinka od 18.00 )
Juraj Barto� & Hot House

LP Sessions
Peter Lipa Band

s hostujícím Ondøejem Konrádem
Veèer slovenského jazzu uvádí PETER LIPA.

Vstupné na páteèní a sobotní veèer podle
místa 250/200,- Kè.

Informace a pøedprodej vstupenek k èíslova-
ným stolùm v kanceláøi DKK (493 622727)

Na projekt pod zá�titou
Rady Královéhradeckého kraje

pøispìl  Královéhradecký kraj  a Mìsto Hoøice.

Kandidáti volební strany Volba pro město se sešli ke společnému fotografování na schodišti Riegrova obelisku:
Nahoře stojí Josef Klapka, Lada Štěpánková, Jaroslav Preussler, Jiří Piroch, Jan Duchač Vyskočil, Vladimír Solovjev a Jaroslav Vácha.

Pod nimi sedí Dagmar Štěpánková, Zdeňka Trejbalová, Jitka Čípová, Radoslava Hubáčková, Jiřina Kašparová a Vladimír Hník.
Zcela dole se usadili Zdeněk Kulhánek, Hana Richtermocová (jednička kandidátky), Jaroslava Toušová, Pavel Šmíd a Jan Sezima.
Chytřejší čtenáři si spočítali, že tři kandidáti na fotografii chybí. Najdou je i s obvyklými detaily o všech na první straně novin.



 Hořické občasné noviny (dříve HOŘICKÝ OBČASNÍK)

ŠANCE PRO ROZVOJ:
ŠANCE PRO OBČANA, KTERÝ MÁ PRÁVO ŽÍT

VE MĚSTĚ:
rozvíjejícím se

�  pomocí grantù, dotací, vèetnì z EU
financovat projekty zimního stadionu, rekonstrukcí veøejných prostranství

� øe�it dopravní situaci ve mìstì
� zachovat fond rozvoje bydlení  a fond bytové výstavby

� pøipravit pozemky pro  výstavbu rodinných domù
� místním firmám zadávat zakázky

informovaném
� chceme výraznì zlep�it komunikaci mìsta s obèany

� obnovit hovory s radnicí
� obèan má být na úøadì vítán

� vytvoøit informaèní servis úøadu pro obèana a prosazovat
� osobní zodpovìdnost v�ech zamìstnancù

� zdokonalovat internetové stránky

kulturním
� podporovat èinnost spolkù a zájmových uskupení, vytvoøit  jim zázemí pro  schùzky

� peèovat o krásné kulturní památky

sociálním
� pøestavìt domov dùchodcù  - vytvoøit  z ústavu opravdový domov

� podporovat výstavbu  domu s peèovatelskou slu�bou
� zøídit  domovinku � denní stacionáø pro  seniory, hendikepované dìti a obèany

bezpeèném
� na prvním místì je chránit majetek a bezpeènost obèanù

� zavést kamerový systém

�etrném k �ivotnímu prostøedí
� zdokonalit a roz�íøit sbìr tøídìného odpadu
� zavést registr vzácných a krásných stromù

umo�òujícím
� chodit dìtem do slu�nì vybavených základních �kol a trávit

� volný èas na veøejnì pøístupných sportovi�tích
� nezapomínajícím na satelitní obce

� iniciovat zøízení osadních výborù, které
� mají právo vzná�et své po�adavky na rozvoj území, kde �ijí

podporujícím turistický ruch
� pøívìtivé pro náv�tìvníky

� zøídit nauèné stezky mìstem
� vybudovat odbavovací halu na autobusovém nádra�í

Modernizace domova
důchodců si vyžádá asi
sedmdesát milionů

�Dotace ve vý�i dvaceti milionù nám byla potvr-
zena minulý týden, a pokud nenastanou nìjaké
neèekané prùtahy, mohli bychom v listopadu akci
zahájit,� informoval hoøický starosta Ladislav
Vrba. �Po organizaèní stránce to bude velmi ná-
roèné, proto�e práce budou probíhat za provozu,�
poznamenal.

Pøesto�e ministerstvo sociálních vìcí pøikleplo
peníze zatím jen na první etapu, radnice vìøí, �e
rekonstrukce tøicet let staré budovy bude moci
plynule pokraèovat i v následujících letech. �Po-
stupnì pracujeme na pøípravì dal�í etapy, aby-
chom mohli po�ádat o dal�í dotaci,� potvrdila ve-
doucí sociálního odboru hoøické radnice Hana
Hvìzdová. Dohromady by se tak mìlo prostavìt
asi sedmdesát milionù korun.

Rekonstrukce domova dùchodcù pøedstavuje
podle starosty nejdra��í projekt svého druhu ve
mìstì. �Naposledy se v Hoøicích do oblasti sociál-
ní péèe investovala vìt�í suma poèátkem devade-
sátých let, kdy se za zhruba sedm milionù korun
postavil dùm s peèovatelskou slu�bou v Jandero-
vì ulici,� upøesnil Vrba.

V prozatím schváleném rozsahu zahrnuje inves-
tice napøíklad modernizaci prádelny a výmìnu
výtahù. Zároveò vznikne také pøístavba a nové zá-
zemí, vèetnì centrálních �aten pod hlavním vstu-
pem. �První etapa bude zahrnovat pøedev�ím ob-
slu�né provozy, následnì se poèítá s rekonstrukcí
ubytovacích prostor,� konstatuje starosta.

V prùbìhu nìkolika let se bude zároveò sni�ovat
kapacita domova. K první redukci poètu lù�ek do-
jde u� zaèátkem nadcházejícího roku, a to ze sou-
èasných 188 na 173 lù�ek. Cílový stav pøitom po-
èítá s kapacitou 110 míst. V praxi to bude zname-
nat, �e mìsto omezí pøíjem nových �ádostí.

�Snahou je zlep�it provozní a ubytovací pod-
mínky,� podotýká Hvìzdová. �Chtìli bychom
obyvatelùm nabídnout lep�í komfort. V koneèné
fázi by v celém objektu mìly být pouze jednolù�-
kové a dvoulù�kové pokoje.�

Výraznou zmìnou bude napøíklad pøestavba
dne�ních okálù na nové byty typu chránìného
bydlení. Stejnì tak se zru�í stávající venkovní te-
rasy, o které bude roz�íøena plocha pokojù.

Kromì lù�ek v domovì dùchodcù disponuje
mìsto také sedmadvaceti byty s peèovatelskou
slu�bou.                                       www.jicinsky.net (jn)

Senioøi
na náv�tìvì
v ZOO
Ve ètvrtek 7. záøí jsme nav�tívili ZOO ve

Dvoøe Králové. Výlet pro obyvatele
s omezenou schopností pohybu � vozíèkáøe
� zajistilo vedení na�eho domova dùchodcù.

Za krásného sluneèného rána jsme za po-
moci personálu domova a vlídného pana øi-
dièe nastoupili do autobusu a kolem 9.00
hod. jsme vyjí�dìli smìrem na Dvùr Králo-
vé. Jízda pùvabným, povìt�inì zalesnìným
podhùøím se v�em líbila, brzy a v dobré ná-
ladì jsme dorazili do cíle na�eho výletu.

Sedadla v autobuse jsme v cíli vymìnili za
vozíèky, na kterých nás obìtavì vozili za-
mìstnanci domova. Projeli jsme celou trasu i
safari, tak�e jsme mìli mo�nost obdivovat
dùstojné lvy, vysoké �irafy, èetné druhy an-
tilop, zeber i rùzné druhy ptactva, obrovité
hrochy, nosoro�ce i slony. Nìkterým z nás se
dokonce podaøilo zhlédnout krat�í zábavné
pøedstavení slonù. Velký úspìch slavili pøí-
slu�níci rodu primátù � vìt�í i men�í druhy
opic a opièek, které v�dycky dovedou spoleh-
livì pobavit diNa�e víc ne� tøíhodinové puto-
vání po ZOO � pochopitelnì pøeru�ované
pøestávkami na odpoèinek a posilnìní �
jsme unaveni, ale ��astni a spokojeni zakon-
èili v restauraci �U LEMURA�. Po dobrém
obìdì a odpoèinku jsme opìt nastoupili do
autobusu a vydali se na zpáteèní cestu. Do
domova jsme se vrátili kolem 15.00 hod.

Ná� výlet se po v�ech stránkách vydaøil.
Svatý Petr se postaral o teplé a sluneèné po-
èasí, v�ichni zúèastnìní zamìstnanci domo-
va, a� u� sestøièky, pracovnice sociální péèe,
sanitáøi nebo údr�báø pan Zerzán a osazen-
stvo kanceláøe v èele s paní øeditelkou Kune-
�ovou a sociálními  pracovnicemi  paní Ha-
nu�ovou a sleènou Müllerovou, zase o na�e
osobní pohodlí a blaho. Jim v�em patøí ná�
dík za v�echnu péèi a starostlivost. Umo�nili
nám na nìkolik hodin vyboèit z obvyklého
rytmu �ivota. Rádi budeme na krásný výlet
vzpomínat a doufat, �e i v budoucnu opìt
podobný za�ijeme.

Matìjovská Hana,
obyvatelka domova dùchodcù

INDIÁNI  NA  ZUŠCE
O víkendu 10.6. � 12. 6. 05 jste mohli obdivovat

pøes plot zahrady Základní umìlecké �koly
v Havlíèkovì ulici novou stavbu, která zde vyrost-
la v pátek odpoledne. Byl to osmimetrový indián-
ský stan zvaný teepe, který �kole zapùjèili a po-
stavili bývalí skauti z Lukavce. Do teepe se
s obrovským nad�ením nastìhovalo osmnáct dìtí
z výtvarného oboru, aby zde strávily výtvarný ví-
kend. A to není v�echno co se do tak velkého sta-
nu ve�lo � v pátek veèer se sem pøed de�tìm
schovala i celá country kapela Kabanos z Lukavce
se kterou si dìti zazpívaly, a kdy� bylo po de�ti
tak na jejich písnièky i tanèily po celé zahradì.

Sobota byla ryze pracovní � dìti si batikovaly
trièka, uèily se toèit na kruhu, utkaly si malé ka-
belky a vyrábìly si �perky z drátu. Ka�dý si
z tohoto dne odnesl nìjaký vlastnoruèní výrobek.
Odpoledne jsme podnikli výpravu za posvátným
stromem, vyrábìli hudební nástroje z nalezených
materiálù a jimi pak zahráli okolním luhùm a há-
jùm. V�ichni u� se tì�ili na veèer, kdy byla pláno-
vána náv�tìva divadla pod �irým nebem. Pro tuto
pøíle�itost si dìti �u�ily� honosné papírové veèer-
ní toalety.

Den byl zakonèen dìsivou stezkou odvahy, kte-
rá nás zavedla a� k chlumským lesùm.

Pak u� jsme byli rádi, kdy� jsme o pùlnoci zalez-
li do spacákù � uprostøed teepe mírnì praskal
oheò, na jeho plachtì tanèili stíny a otvorem mezi
chlopnìmi na nás mrkaly hvìzdy èervnové noèní
oblohy. Bylo to tak romantické, �e nìkteøí z nás
nahlas zapochybovali, zda je to opravdu skuteè-
nost, nebo zda je to sen.

Toto dobrodru�ství pro své �ikovné výtvarníky
zorganizovaly paní uèitelky Blanka Bihelerová a
Marie Nosková. Znaèný podíl na zdaru celé akce
mají i nad�enci z Lukavce (dík kluci) vèetnì p.
Noskové, která nás zásobovala proviantem. Velký
dík patøí i paní øeditelce Zdence Va�kovové, za to
jak nám fandila a za ten bo�ský �trùdl.

Jak vidno, kdo bude pøí�tí rok nav�tìvovat vý-
tvarný obor ZU� , bude mít o zábavu postaráno.

Mgr. Marie Nosková nejml.

POHÁDKOVÉ  SPŘÁDÁNÍ
Jak si jistì mnozí z vás pov�imli na ZU�ce pro-

bíhá zvlá�tní chrutí, �ramocení a lomození, které
neustává ani o víkendech. Tak tomu bylo i druhý
týden v èervnu, kdy v páteèním podveèeru o�ila
�kola drobnými krùèky �ákù z výtvarného oddìle-
ní, kteøí dokonèovali svá díla na Dílnu V..
V sobotním odpoledni jim jakoby do kontrastu
pøibyly rozvá�né kroky studentù literárnì-dra-
matického oddìlení, kteøí pøi�li pøipravovat ve-
èerní pøedstavení. Na sluncem tak, tak osu�eném
trávníku vyrostla divadelní scéna a ne� se kdo na-
dál, ji� zahrada �koly vítala rodièe a dal�í hosty.
Pøed zraky stovky divákù probìhla premiéra Ka-
rafiátových Brouèkù a pøedstavení vlastní drama-
tizace Erbenovy balady Svatební ko�ile, které si
studenti pøedpremiérovì zahráli v kapli Bo�ího
tìla v rámci divadelního soustøedìní v Kutné
Hoøe. S nastudováním této balady také zavítali
na dìtský amatérský divadelní Festival báchorek
a povìstí, který byl souèástí projektu PHARE
CBC s názvem Od Babièèina údolí po horu
Kalwarii. Poøadatelem tohoto projektu bylo ob-
èanské sdru�ení Centrum rozvoje Èeská Skalice.
O nìkolik dnù pozdìji pøedstavili tuto baladu
v cerekvické kapli, kde sehráli dvì pøedstavení �
jedno dopolední pro �áky II. Z� a druhé ve veèer-
ních hodinách pro veøejnost. Tato obì dvì díla
jsou souèástí projektu literárnì-dramatického
oddìlení pod spoleèným názvem Pohádkové
spøádání.

Tento projekt byl zahájen pohádkou H. Ch. An-
dersena Pasáèek vepøù na staroèeských trzích
(první víkendovou nedìli)  a jeho ucelenou formu
jste mohli zhlédnout v rámci dvoudenní Dílny V.

Pohádkové spøádání, které bylo zaøazeno do
projektu Talentované dìti. Finanènì ho za�títil
Královehradecký kraj, Mìstský úøad Hoøice, ZU�
Hoøice Havlíèkova. Sponzorskými dary podpoøila
tento projekt paní Macháèková.

V�em - rodièùm, výtvarníkùm a mnohým dal-
�ím lidem, kteøí pomáhali pøi uskuteènìní tohoto
projektu patøí ná� velký  dík.   �tìpánka Fléglová.
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�To nejlep�í nakonec�

Šance pro rozvoj: kandidátka číslo 9
Nestavíme �ádnou hodnotu nad  èlovìka a �ádného

èlovìka, ani sebe, nestavíme nad jiné.
Prioritou je rozvoj mìsta, chceme pro na�e mìsto

a pro �ivot v nìm prosazovat  prospì�né a rozvíjející
nápady, chceme mìsto pro  �ivot.

Kandidáti Šance, kteří šanci ke společnému fotografování propásli, se vyfotili zvlášť.

Kandidáti Šance mají rádi Probuzení. Ani zde se však jedenadvacítky nedopočítáte.

ŠACHY  A   SVATEBNÍ
KOŠILE

Aè to nejde vùbec k sobì, bylo to tak. �áci a stu-
denti hoøické ZU�ky, jmenovitì drama�áci a vý-
tvarníci se vypravili na festival �Jièín � mìsto po-
hádky�, kde pøedvedli - ka�dý po svém, co umí.
Drama�áci zde pøedstavili svùj loòský hit - Erbe-
novy Svatební ko�ile - baladu s ohnìm a svìtly.
Ku potì�e oka i ducha pøi�ly Ko�ile na øadu a� za
tmy tmoucí, z èeho� mìli radost hlavnì ti, co se
rádi bojí.  No a výtvarníci - ji� tradiènì okupovali
výtvarnou dílnu, kde vytváøeli �Obøí �achy�. Pù-
sobili zde jako asistenti, udíleli rady a porady, po-
pøípadì pøilo�ili sami ruku k dílu, kdy� se náhod-
ný tvùrce dostal do úzkých. V�echny �achové fi-
gury zde vyrobené putovaly na obøí �achovnici na
nádvoøí jièínského zámku, kde si s nimi ji� muse-
la poradit mistrynì Èeska v �achu Eli�ka Johnová
a její kolegové ze Z� Daliborka.



V Hořicích 27. září 2006

O hořických kronikách a kronikářích
�Kdo jsme, odkud pøicházíme a kam kráèíme?�

To jsou vìèné otázky, které provázejí lidstvo po
generace. Proè je dùle�ité znát své pøedky èi mi-
nulost místa a zemì, v ní� �ijeme? Odpovìï je
prostá. Jenom pokud tohle v�echno budeme znát,
získáme pocit sounále�itosti s místem, s krajinou,
s lidmi� Získáme domov, který ka�dý z nás po-
tøebuje. Domov toti� nekonèí za dveømi na�eho
bytu èi za plotem na�í zahrádky, ale je to na�e
vesnice, mìsto, krajina, kterou dùvìrnì známe i
lidi, které dennì potkáváme. Je to místo, kde
jsme se narodili, chodili do �koly, pro�ívali své
lásky i zklamání, kde jsme si zalo�ili rodiny a vy-
chovali svoje dìti, kde po nás zùstanou stopy na�í
práce a kde snad jednou najdeme i místo posled-
ního odpoèinku. Snad nejvíce si to uvìdomují ti,
kteøí museli domov nadlouho nebo nav�dy opus-
tit. Láska k domovu v nás probouzí i pocit odpo-
vìdnosti za jeho budoucnost. A máme-li o ní
úspì�nì rozhodovat, neobejdeme se bez pouèení
z minulosti.

Snahy o uchování pamìti vedly zajisté pøed více
ne� pùl druhým stoletím jednoho z nejvýznam-
nìj�ích hoøických rodákù, univerzitního profeso-
ra Josefa Ladislava Janderu (1776 - 1857), k poøí-
zení unikátní sbírky opisù historických pramenù
k dìjinám mìsta Hoøic i celého  panství a posléze
v roce 1856 i k zalo�ení nadace na vedení mìstské
kroniky. Jandera tedy zanechal svému rodnému
mìstu dìdictví nad jiné vzácné.

Ve vedení mìstské kroniky se za 150 let její exis-
tence vystøídalo celkem patnáct kronikáøù. Roz-
dílné byly jejich osudy i schopnosti, stejnì jako
období a podmínky, v nich� �ili a psali. Nìkteøí
vedli záznamy po dlouhá desetiletí, jiní jen nìko-
lik mìsícù, jednìm bylo dopøáno zapisovat léta
slávy a úspìchù, jiným doby strádání a nesvobo-
dy. Pro nìkteré pøedstavovalo kronikáøské místo
vytou�ený vrchol kariéry, pro jiné nechtìný úkol.
Zatímco nìkteøí byli rození kronikáøi a dokumen-

taristé, jiní si s nepopsanými stránkami v podsta-
tì nevìdìli rady. Jedni zaznamenávali dìní ve
mìstì nejen po dnech, ale takøka po hodinách, od
jiných se za celé mìsíce nedozvídáme témìø nic.
Hoøická kronika je proto nejen pamìtí dlouhých
150 let v �ivotì mìsta, ale i pestrou mozaikou lid-
ských osudù jejích tvùrcù.

Práce kronikáøe je nejen krásná, ale i nesmírnì
nároèná. Kdo si umí pøedstavit, kolik úsilí a èasu
pøedstavuje shánìní potøebných podkladù, kolik
cest a telefonátù, kolik �ádostí a doslova pro�ení
o potøebné informace, aby v�e bylo úplné, pøesné
a spolehlivé. Co v�e musí kronikáø sledovat, aby
mu neu�lo nic podstatného? Kdo ví, kolik èasu
zabere roztøídìní získaných informací? Teprve
pak se mù�e sednout a zaèít psát - a� u� rukou, na
stroji nebo na poèítaèi - psát pravdivì, objektivnì
a sám zùstat jaksi v pozadí. Co v�e musí kronikáø
pøekousnout a pøekonat, aby se mohl se ctí pode-
psat pod své dílo, které nebudou hodnotit jen
souèasníci, ale pøedev�ím budoucí generace a
jeho� kvalitu provìøí teprve èas. Práce kronikáøe
nikdy nekonèí, nikdy není hotová, stále pokraèu-
je... Nelze na ní vybudovat kariéru ani získat spo-
leèenské vavøíny a u� vùbec ne zbohatnout, a pøe-
ce jde o èinnost nadmíru potøebnou a u�iteènou.

Jen málokteré mìsto se mù�e pochlubit tak
dlouhou nepøetr�itou øadou kronik jako právì
Hoøice. Pøed 230 lety se narodil Josef Ladislav
Jandera a pøed 150 lety byla popsána první strán-
ka hoøické kroniky. Od té doby jich byly popsány
tisíce a na nich uchovány události, které by jinak
dávno upadly v zapomenutí. Díky jim je na�e
mìsto bohat�í. Má svou pamì� a víme, jakou ces-
tu urazili za ta léta na�i pøedkové, kdy byla tato
cesta snadná, pøímá a �iroká, kde obtí�nì stoupa-
la do vrchu a kde vedla pøes pøeká�ky.

A tak, díky profesore Jandero, i vám, milí kroni-
káøi, kteøí ji� pùl druhého století zachycujete
pamì� mìsta, je� je na�ím domovem.

Oldøi�ka Tomíèková

Kronika našeho města vznikla v roce 1856 z nadace Josefa Ladislava Jandery, vděčné město mu
postavilo na Gothardě pomník. Je na fotografii vlevo. Uprostřed je první městský kronikář, učitel

Josef Horák. Vpravo je současná kronikářka Věnceslava Štěpánová.
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V úterý 5. záøí probìhla v Hoøicích pod �irým
nebem malá slavnost, pøi které, mimo jiné, za-
hrál hoøický Dalibor a o svém strýci hovoøil
PhDr. Jiøí Malina. Úplné znìní jeho proslovu dal
na�emu listu k dispozici, a my je rádi otiskujeme:

�Jen coby  kamenem  dohodil je dùm èíslo 93
v Sladkovkého ulici. Tady bydlel pan uèitel a
sbormistr Ratibora s poèetnou rodinou. Ve ètvr-
tek 4. èervence 1912 se zde narodil ètvrtý poto-
mek. Dostal jméno Jaroslav.

Dìtství a �kolní léta, pro�ité spoleènì v rodném
domì, byly spokojené a radostné. To jsem se do-
èetl v �Knize �ivota�, kterou si vzornì psal stu-
dentík Jaroslav a obrázky doprovázel jeho bratr
Miroslav.

Do své rezidence, jak v �Knize �ivota� oznaèil
dùm èíslo 93, vracel se Jaroslav pravidelnì. Nej-
døíve jako vedoucí studentské kapely v Hoøicích.
Známá jména hoøických studentíkù se objevovala
v této kapele. Bratr Miroslav hrál na klavír.  Byli
to Malinové a tak název Raspberry´s Band. Oba
bratøi se vraceli z pravidelných matiné poøáda-
ných v hotelu Saal, kde pro Hoøièáky hráli a Jaro-
slav aran�oval známé �lágry Donu Kláru, Ramo-
nu, Smutného Gigola, které tehdy byly moderní.
Pro kapelu slo�il i první rumbu Pyramidu. Vy�la
tiskem a zaplnila celou výlohu hoøického papír-
nictví. Ka�dý padesátý náv�tìvník matiné u Saalù
dostal výtisk Pyramidy zdarma.

Do domu v Sladkovského ulici pøicházel Jaro-
slav ve ètyøicátých letech minulého století u�
s muzikanty velkého Orchestru Jaroslava Maliny,
pøi vystoupeních v hoøické Korunì. Na trubièky
peèené jeho matkou.

To u� byl Jaroslav Malina známý a slavný kapel-
ník z pra�ské kavárny Vltava, kde více jak deset
let hrál. Sem pøicházely stovky náv�tìvníkù po-
slouchat líbezné Malinovy melodie i mistrovské
housle Ivana Kawaciuka. V�ichni chtìli vidìt ka-
pelníka ve fraku, Malinu, který pøivedl k mikrofo-
nu Arno�ta Kafku, Standu Procházku, Rudolfa
Cortése, Inku Zemánkovou, Li�áky a vynikající
Bajo-trio, kde zpívala jeho man�elka Kvìta Tur-
ková. Koncertní kavárna Vltava byla ka�dý den
naplnìná, dennì pøená�el v�e pøímo Radio�urnál.
Za pulty, které vytvoøil jeho bratr Miroslav,mùj
táta, sedìli vynikající muzikanti.

Srdcem patøil Jaroslav Malina rodnému kraji a
Hoøicùm. O tom svìdèí i cyklus polek �Z Hoøic-
ka�. Napsal stovky skladeb taneèních i tak zva-
ných lidovek, které se staly evegreeny Nahrál
hudbu k tøiceti èeským filmùm. Tøi esa a krále
jazzu znala Praha � Malinu, Dvorského a Vlacha.
Nav�tívit tehdy Prahu znamenalo jít do Národní-
ho divadla nebo na Malinu do kavárny Vltava!

Vìènì mladý Jaroslav Malina. Pøi natáèení Ma-
linového coktailu v Ès.televizi mnì herec Josef
Bek, který v�e uvádìl, s úsmìvem øekl. �Ten tvùj
strýc Jaroslav je stále mladý, jako ty jeho písniè-
ky, to bude proto, �e se narodil nedaleko Hradce
Králové, kde jsem se narodil taky já.�

Vìènì mladý kapelník Jaroslav Malina bude mít
od dne�ního dne pamìtní desku! A� pùjdete Slad-
kovského ulicí zastavte se na chvilièku u pamìtní
desky, mistrovského díla akademického sochaøe
Richtermoce a pøi vzpomínce si tøeba zabroukejte
Malinovu Staroèeskou nebo písnièku Zítra tou
dobou, kterou tak výteènì zazpívala Kvìta Mali-
nová.

Myslím si,  �e i o tohle �lo Mistru Richtermocovi
kdy� vytváøel skvostné dílo a vyplnil i pøání hoøic-
kého mìstského úøadu, kterému patøí podìková-
ní.

Hoøice mají desku, která skladatele, komponis-
tu a význaèného rodáka Jaroslava Malinu bude
trvale pøipomínat.�

(c) PhDr. Jiøí Malina, 2006

Na rodném domě
v Sladkovského ulici
byla odhalena
pamětní deska
Jaroslava Maliny

PÁTÁ VÝTVARNÁ  DÍLNA
ÚSPĚŠNĚ  ZA  NÁMI

Vloni jsme na konci �kolního roku cestovali do
vzdáleného Japonska, pøedloni zase do dávné
historie, a proto letos nezbývalo, ne� zùstat doma
v Hoøicích, nebo� � v�ude dobøe, doma nejlíp.
Støedem na�eho zájmu byla øemesla, která mají
v tomto mìstì a regionu více ne� stoletou tradici.

Ji� od bøezna se tedy na ZU�ce v Havlíèkovì uli-
ci zaèalo tkát, brousit náøadí pro kameníky, odlé-
vat matrice kamnáøských kachlí, tisknout na lát-
ky, drátovat kde co, malovat na sklo lidové moti-
vy  a spoustu jiných døíve i dnes u�iteèných a èin-
ností. No, a kdy� u� jsme tak brouzdali Podzvièi-
nou, nezapomnìli jsme prosvi�tìt balaldy K. J.
Erbena. Literárnì dramatické oddìlení nastudo-
valo Svatební ko�ile a i  jiné divadelní zále�itosti,
�kolní folklórní souborek zase místní lidové pís-
nì.

Tak jsme se øádnì pøipravili na nápor øeme-
selchtivých zájemcù a obecenstva stran rozmani-
té veøejnosti a ve ètvrtek 23. a pátek 24.èervna
jsme v 9 hodin ráno zapoèali V. dílnu � Tradièní
øemesla na Hoøicku. Opìt byla v celé �kole ke
shlédnutí výstava prací �ákù výtvarného oddìle-
ní, opìt se na zahradì �koly tvoøilo, hrálo a zpíva-
lo.

Pozvaní lektoøi se mìli co ohánìt pøi tak velkém
náporu náv�tìvníkù. Z pravých medových perní-
kù pana Vostøeze se dokonce kouøilo, oplatky
paní Barto�ové a paní Lubichové nutily náv�tìv-
níky stát ve frontì, klobouky ze salónu Meluzína
poskytovaly alespoò zdání stínu v  tom letním
�áru. So�né keramické nádoby pak vznikaly pod
vedením paní Gregorové. Sleèna Lenka Manová
nedovolila dìtem aby vyrábìly �tìrk! Tak tesaly
reliéfy. Ov�em nejlépe to vyøe�ili ti, kteøí si zalezli
do teepe, malovali kameny a drátkovali s paní
Alenkou a sleènou Eli�kou, tuto èinnost mohli vy-
konávat i le�íce na roho�ích. Mezitím drama�áci
sehráli nìkolik pøedstavení a støídali se s dìtskou
kapelou. Takto jsme setrvali pospolu v�dy a� do
odpoledne.

Náv�tìvnost byla a� neèekaná. Ve ètvrtek se ur-
èitì v�ude na v�echny nedostalo, ale v pátek si
ka�dý vytvoøil a odnesl domù výrobek dle libosti.

Velice nás potì�ila náv�tìva pacientù z léèebny
pro tìlesnì posti�ené, �ákù speciální �koly a vù-
bec - jsme byli rádi, �e jste pøi�li v tak hojném po-
ètu.

Tento projekt by nemohl být uskuteènìn bez fi-
nanèní podpory mìsta Hoøice, Královéhradecké-
ho kraje a spoleènosti Kámen Ostromìø. Dìkuje-
me.

Díky patøí i paní Annì Zbránkové a panu Ladi-
slavu Kupkovi, kteøí projekt té� sponzorovali.

 Blanka Bihelerová

Kontrolní otázka:V kolik hodin chodí Polednice
a v kolik Klekánice?

Odpovìï: No, to byste snad mìli v�ichni znát !?

Obrázek potulného hadráře je z Šafránkovy kroniky. Výstava kronik potrvá do konce října.

Hledám mo�nost
levného ulo�ení èisté stavební suti

v Hoøicích a blízkém okolí.
 Tel.: 776 18 22 11.

Ubytovna pro neplatiče
v Hradci Králové
bude v průmyslové
oblasti

Hradec Králové � Ubytovna pro neplatièe ná-
jemného v Hradci Králové bude v prùmyslové ob-
lasti na Slezském pøedmìstí. Mìsto je�tì musí
pro stavbu v této lokalitì vybrat jedno ze dvou
míst, pøièem� �ádné z nich nele�í v blízkosti obyt-
né zástavby. Radnice se tím chce vyhnout pøípad-
ným protestùm obyvatel z okolí ubytovny. ÈTK to
dnes øekla námìstkynì radnice Pavla Finfrlová.

Mìsto zatím �ádnou ubytovnu èi jiné zaøízení
pro ubytování neplatièù vystìhovaných soudem
nemá. Ubytovnu z mobilních bunìk s kapacitou
pro asi 100 lidí chce postavit pøí�tí rok. Náklady
na stavbu radnice odhaduje na sedm a� deset mi-
lionù korun. Mìsto prùbì�nì eviduje nìkolik sto-
vek dlu�níkù s celkovými dluhy kolem deset mili-
onù korun.

Podle vedení radnice bude ubytovna slou�it i
jako stra�ák na neplatièe nájemného. �Pod hroz-
bou, �e je budeme mít kam vystìhovat, by se je-
jich platební morálka mohla výraznì zlep�it,� øekl
døíve námìstek radnice Martin Soukup.

Neplatièi v ubytovnì nebudou moci poèítat s
velkým komfortem. Vybavena bude jednodu-
chým zaøízením, sociální zaøízení a sprchy bude
spoleèné. Objekt bude oplocený a bude v nìm
správce, který bude dohlí�et na poøádek a dodr-
�ování ubytovacího re�imu.

Stìhování neplatièù do náhradního ubytování
pou�ívají i jiná mìsta. Napøíklad v Prachaticích
mají pro neplatièe místa také ve speciálních buò-
kách. Ve støedoèeském Slaném neplatièi po soud-
ním vystìhování konèí v náhradním ubytování v
lokalitì zvané Mexiko.        (ètk, Zdenìk Rychtera)
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Za Hořice krásnější: kandidátka číslo 1

Strana zelených v Hoøicích sestavila kandidátní listinu a volební program s názvem

KVALITA ŽIVOTA V HOŘICÍCH
Nenabízíme laciné sliby, ale víme, co je nutné a proveditelné za ètyøleté volební období.

Vá� hlas pro zelené je hlasem pro zmìnu.

PROGRAMOVÉ PRIORITY SZ V HOŘICÍCH:

Pøijïte, prosím, 20. a 21. øíjna k volbám.
Kontaktujte nás. Program Vám rádi za�leme: horice.zeleni@seznam.cz

             Navrhujeme ekonomická opatøení,
v jejich� dùsledku garantujeme zastavení

rùstu ceny svozu komunálního odpadu.

         Chceme, aby jízdné autobusem po území
   mìsta bylo zdarma a také více a rovnomìrnìji
umístìných zastávek.

         Klademe dùraz na profesionální
propagaci turistického regionu a místních

produktù.

        Chceme, aby se mìsto prezentovalo jako
dynamické, které sází na vlastní budoucnost.

 Vá�ení ètenáøi, chceme Vám  touto písemnou
cestou pøedstavit nové uskupení kandidátù do
obecního zastupitelstva v Hoøicích, které kandi-
duje pod volebním èíslem 1.  NEZÁVISLÍ DEMO-
KRATÉ - ,,Za Hoøice krásnìj�í�. Jedná se o spo-
leènost vìkovì mladých, volnì smý�lejících oby-
vatel na�eho mìsta, kteøí se nebojí naplno prosa-
dit svùj názor, ale zároveò si  uvìdomují sounále-
�itost ke stáøí a tradièním hodnotám.

Základním impulsem k sestavení na�í kandidát-
ní listiny je znatelný úpadek Hoøic, který je snad
nejvíce patrný v nedostatku pracovních pøíle�i-
tostí a na nìj navazující následný odliv mladé a
støední generace (na�e mìsto má k leto�nímu
roku ji� pouze 8 811 obèanù). S tímto vá�ným
problémem samozøejmì souvisí i sni�ování pøí-
jmu mìstského rozpoètu a omezení investièních
aktivit. Na�í prioritou je, jak je dobøe patrné
z vìkového prùmìru na�í kandidátky (33 let), pøi-
blí�it na�e mìsto standardu spokojeného �ití pro
mladou a støední generaci.  Nadále nehodláme ji�
jen v tichosti pøihlí�et rozporuplným rozhodnu-
tím vedení mìsta a  úøednického aparátu zdej�í
radnice, který nebere ohledy na názor �iroké ve-
øejnosti. Díky svému racionálnímu úsudku, jen�
není zatemnìn stranickou barevností, chceme vy-
tvoøit ideový prostor pro dobré nápady a my�len-
ky, a� ji� jsou vedeny z leva èi zprava politického
spektra. Taková vùle v Hoøicích bohu�el chybí a
v tom spatøujeme jednu z nejzásadnìj�ích pøíèin
souèasného stavu na�eho mìsta.

Jsme autory petice proti Lidlu nad námìstím
Jiøího z P. a nové jídelny v prostoru sídli�tì Pod
Lipou. Na základì její masovosti a neschopnosti
souèasného zastupitelstva pøijmout názor pro-
stých obèanù a vyhlásit referendum, jsme obì
tyto kontroverzní výstavby skrz odvolací øízení
obè. sdru�ení ,,Za Hoøice krásnìj�í� prozatím za-
stavili. Tím jsme  obyvatelùm mìsta dali nekom-
promisní mo�nost vyjádøit své stanovisko
k projektu Lidl v nadcházejících komunálních
volbách.
SVÝM POTENCIONÁLNÍM ZASTOUPENÍM
V OBECNÍM ZASTUPITELSTVU CHCEME PRO-
SADIT MIMO JINÉ NÁSLEDUJÍCÍ PROGRAM:

� Zru�ení funkce druhého místostaros-
ty.

� Vytvoøení nové prùmyslové zóny (ob-
last mezi stávající a potencionálnì roz�í-
øenou rychlostní komunikací R35 ).

� Výstavba bytù pro mladé rodiny a so-
ciálnì slab�í skupiny obèanù.

� Roz�íøení zastavitelných ploch pro in-
dividuální výstavbu rodinných a dru�-
stevních domù. Po�adujeme zmìny v
územním plánu mìsta.

� Hledání alternativního, ekologického
zdroje tepla a energie pro hoøické nezis-
kové instituce (bazén, domov dùchodcù,
nemocnice).

� Zavedení bezplatného internetu (dota-
ce EU).

� Roz�íøení úøedních dnù na radnici
(pondìlí a� ètvrtek), zøídit fungování
mìstské podatelny jednou za mìsíc i
v sobotu.

� Zøídit samostatnou funkci koordiná-

tora dotací EU pro Hoøice a pøilehlý regi-
on (maximální vyu�ití strukturálních
fondù).

� Nové výbìrové øízení na post tajemní-
ka mìsta.

� Audit podnikatelských subjektù
s majoritním podílem mìsta Hoøice
(Mìstská teplárenská, Sportovní zaøízení
atd.)

� Po�adujeme zápis z jednání zastupitel-
stva a usnesení rady zpøístupnit volnì na
internetu.

� Podporujeme výstavbu zimního stadi-
onu, dále rekonstrukci koupali�tì na Da-
chovech, rekonstrukci námìstí Jiøího
z Podìbrad a rekonstrukci mìstského mu-
zea (z ekonomických dùvodù mù�e dojít k
realizaci samozøejmì pouze jedné z uve-
dených investic).

� Chceme pøesunout projekt výstavby
obch.  øetìzce Lidl do jiné, okrajové lokali-
ty mìsta a zachovat stávající mìstskou jí-
delnu.

� Jsme proti plánované dostavbì �ob-
chvatu� na Palackého námìstí, který je
z hlediska mìstské dopravy pro obèana
nekoncepèní. Je nutno hledat  alternativu
celkového objezdu (obchvatu) mìsta.

� Podporujeme rekonstrukci domova
dùchodcù, za pøedpokladu, �e bude slou-
�it pøevá�nì pro seniory z Hoøic a pøileh-
lého regionu.

� V pøípadì zájmu ze strany sportovní
organizace TJ Jiskra Hoøice podpoøíme
její celkový pøevod pod finanèní správu
mìsta. Tím dojde k finanènímu navý�ení
dotace pro sportovní aktivity ve mìstì.

� Zvý�it poplatky za provoz herních au-
tomatù a jiných herních zaøízení na úze-
mí mìsta . Nechceme �hoøické Las Vegas�.

� Zvý�ení komunálních poplatkù u obyt-
ných objektù, ve kterých není nikdo hlá-
�en trvalým pobytem. Výjimku tvoøí obce
Chvalina, Chlum, Bøezovice a Dachova.

Samozøejmosti jako opravy komunikací a chod-
níkù, podpora neziskových organizací a �kolství a
plno jiných, zde zámìrnì neuvádíme, nebo� jsou
prostì automatické a jejich výèet by zbyteènì za-
bíral místo dal�ím èlánkùm. Chceme se za pomo-
ci zdravého selského rozumu pøedev�ím sna�it o
to, aby se v Hoøicích pøíjemnì �ilo, pracovalo a
vychovávaly se zde dal�í generace obyvatel, které
budou i v budoucnu hrdy na to, �e jsou spjaty
s na�ím mìstem. Nemíníme si v�ak k tomuto úèe-
lu vymý�let rùzná pokrytecká hesla a ani nechce-
me nikoho úspì�nì pøesvìdèovat, �e pøicházíme
odnìkud, kde prostì �ijeme. Ale pakli�e se Vám
stávající situace v Hoøicích nelíbí, tak jako nám -
kandidátùm pøicházejícím �z reálné jednièky�,
dejte prostor zmìnám a volte nové tváøe. Tìch se
na�tìstí i mimo nás do nastávajících voleb pøihlá-
silo  nespoèet.

Závorku v logu koalièního partnera na�í kan-
didátky - Nezávislí demokraté (pøedseda V.
�elezný) - prosím berte v tuto chvíli ji� za neexis-
tující, nebo� se ji nepodaøilo vymazat do termínu
voleb pouze z byrokratických dùvodù.

Vít Kotrbáèek

SPREJEŘI V OSTROMĚŘI
Ostromìø (11.9.) - Nudu o letních prázdninách za-

hánìli po svém dva nezletilí �koláci v Ostromìøi. Na
konci srpna se bavili tím, �e nastøíkali na fasádu
kaple, �koly a jednoho z domù rùzné nápisy a grafi-
ty. Pøípadem se od samého poèátku zabývali hoøiètí
policisté, kteøí oba �koláky vypátrali. Majitelé v�ech
tøí objektu vyèíslili �kodu na nejménì 22.000 Kè.
Vzhledem k vìku �kolákù byla vìc v tìchto dnech dle
trestního øádu odlo�ena.
HOUBAŘ SE VRÁTIL K VYKRADENÉMU VOZU

Vøesník (13.9.) - Radost z nalezených hub skonèila
u vykradeného vozidla. K tomuto, ne pøíli� ojedinì-
lému pøípadu do�lo v úterý 12. záøí u obce Vøesník. V
dopoledních hodinách zde zaparkoval øidiè osobní
vozidlo �koda Fabia a ode�el do lesa na houby. Kdy�
se po dvaceti minutách vrátil, tak zjistil, �e má vìci
uvnitø vozu rozházené. V dobì jeho nepøítomnosti
se mu toti� do vozidla vloupal neznámý pachatel,
který z nìho odcizil pánské hodinky, svazek klíèù,
penì�enku s osobními doklady a platební kartou a
dal�í vìci. Celková �koda byla vyèíslena na nejménì
4.800 Kè.
KRÁDEŽ PENĚŽENKY V AUTOBUSE

Hoøice (14.9.) - O svoji penì�enku pøi�la v úterý
12. záøí pøi jízdì autobusem z Hradce Králové do
Hoøic jedna z cestujících. Neznámý pachatel vyu�il
okam�iku, kdy �ena usnula a penì�enku jí odcizil z
batohu, který mìla na klínì. V té mìla kromì penìz i
platební kartu, osobní doklady a kartu na obìdy, v�e
v celkové hodnotì nejménì dva tisíce korun.
OKRADLI PRODAVAČKU

Hoøice (11.9.) - Obchod s levným textilem v Hoøi-
cích nav�tívili v pátek 8. záøí odpoledne tøi mu�i. V
�ádném pøípadì nemìli v úmyslu zde utrácet pení-
ze, ale naopak. Po pøíchodu do prodejny dva z nich
po�ádali prodavaèku o pøedvedení zbo�í v její zadní
èásti a mezitím tøetí odcizil ze zásuvky prodejního
pultu, která byla sice uzamèená, ale klíèek byl v zám-
ku, peníze. Okam�itì poté v�ichni tøi prodejnu
opustili. A� po jejich odchodu prodavaèka zjistila, �e
jí v pokladnì chybí 19 tisíc korun.
VLOUPÁNÍ DO DOMU V BÍLSKU

Velmi draho vy�la sma�enice z hub majitele rodin-
ného domku v obci Bílsko. Ten se vydal ve støedu 6.
záøí odpoledne spolu se svojí dru�kou do lesa na
houby. Co bylo platné, �e dùm pøi odchodu øádnì
uzamkli, kdy� si klíè nevzali s sebou, ale uschovali
ho v jeho blízkosti. Kdy� se toti� po dvou hodinách
vrátili domù, zjistili, �e mìli nevítanou náv�tìvu.
Neznámý pachatel toti� klíè na�el, odemkl si hlavní
dveøe a vnikl dovnitø. Z domu si nakonec odnesl více
ne� 24.000 Kè. Po pachateli teï pátrají policisté ob-
vodního oddìlení v Hoøicích.
DOPRAVNÍ NEHODA S ALKOHOLEM

Hoøice (5.9.) - O tom, �e alkohol za volant nepatøí,
se pøesvìdèil v pondìlí 4. záøí �estatøicetiletý øidiè v
Hoøicích. V èasných ranních hodinách jel svým vozi-
dlem Peugeot 407 pøes námìstí smìrem na Dacho-
va, kdy pøi prùjezdu levotoèivé zatáèky vyjel v dù-
sledku nepøimìøené rychlosti jízdy vpravo mimo vo-
zovku, kde narazil do sloupu veøejného osvìtlení. K
jeho smùle ho bezprostøednì po nárazu do lampy
kontrolovala hlídka policie, které se sna�il namluvit,
�e neøídil on, ale osoba jemu blízká. To mu v�ak po-
licisté neuvìøili a hned zjistili, proè si vymý�lí. Ori-
entaèní dechová zkou�ka toti� u nìj prokázala více
ne� 2 promile alkoholu v dechu. Celková �koda byla
vyèíslena na 210.000 Kè.
KRÁDEŽ KONÍ

Pøíchvoj (5.9.) - I kdy� kráde� koní nepatøí zrovna
k tìm nejbì�nìj�ím, pøesto jeden takový pøípad vy-
�etøují v tìchto dnech soboteètí policisté. Dva konì,
klisnu plemene pony a høebce plemene hafling, od-
cizil na konci minulého týdne z ohrazené pastviny v
obci Pøíchvoj neznámý pachatel. Majitel vyèíslil je-
jich hodnotu na nejménì 60.000 Kè.
PODVODNÉ VYLÁKÁNÍ PENĚZ

Ostromìø (31.8.) - O tom, �e drzost nìkterých pod-
vodníkù opravdu nezná mezí ví své �estaosmdesáti-
letá �ena z Ostromìøe. Tu ve støedu 30. srpna v do-
poledních hodinách oslovil pøed jejím domkem ne-
známý mu�. Na dotaz, zda má dìti mu dùchodkynì
ochotnì odpovìdìla, �e má dva syny. Na její odpo-
vìï mu� rychle zareagoval s tím, �e právì mlad�í syn
má u nìj objednané náhradní díly na vozidlo, které
musí dnes zaplatit. A aby �enu ujistil, �e mluví prav-
du, vyndal svùj mobilní telefon a vytoèil èíslo. Poté jí
telefon pøedal. Ve sluchátku se jí ozval mu�ský hlas,
o kterém se domnívala, �e patøí jejímu synovi. Chtìl
po ní, aby mu�i pøedala 14 tisíc korun na úhradu ná-
hradních dílù. Ta mu ov�em sdìlila, �e má u sebe
pouze 6500 Kè. Hlas ze sluchátka ji, ale ujistil, �e to
jako záloha staèí. Po skonèení hovoru ode�la do
domku, kde peníze mu�i v dobré víøe pøedala. A� po
jeho odchodu zjistila, �e naletìla podvodníkovi. Od
svého skuteèného syna, se toti� dozvìdìla, �e si
�ádné souèástky na auto neobjednával.

K popisu mu�e dùchodkynì uvedla, �e byl ve stáøí
kolem 30 let, asi 180 cm vysoký, urostlé postavy, mìl
tmavé, mírnì vlnité vlasy. Na sobì mìl �edé kalhoty,
kostkovanou ko�ili s dlouhým rukávem. Po podvod-
níkovi teï pátrají policisté  v Hoøicích.
 ZATAJENÍ VĚCI

Pecka (30.8.) - O svùj mobilní telefon pøi�el v ne-
dìli 27. srpna ve veèerních hodinách holandský tu-
rista na Pecce. Telefon mu vypadl z kapsy bundy,
kdy� nasedal na námìstí do vozidla. I kdy� jeho ztrá-
tu po chvíli zjistil a hned se pro nìj vrátil, u� ho ni-
kde nena�el. Zøejmì ho pøedbìhl nepoctivý nálezce,
který si mobil za více ne� 23.000 Kè pøivlastnil.

Zahájení školního roku
ZŠ Na Habru

Na zaèátku svých stopátých narozenin pøivítala
na�e �kola prvòáèky opìt královsky. Tøicetpìt
malých �áèkù uvítal pan král a otevøel jim bránu
vìdìní.Zdokonalovat si své vìdomosti a doved-
nosti bude leto�ní roèník ve dvou tøídách � 1. A a
1. B.

Své poslední záøí na základní �kole oslavily de-
váté tøídy vodáckým kurzem na Vltavì pod vede-
ním uèitelek Vìry Bláhové a Kateøiny Spanilé.
Ètyødenní plavbu absolvovali v�ichni ve velké po-
hodì a pro mnohé se stala inspirací na letní
prázdniny. Mo�ná, �e tak kolegynì zahájily pøí-
jemnou tradici dobrodru�ného louèení se základ-
ní �kolou.

Letos se novì mù�eme pochlubit plnì aprobo-
vanou výukou anglického jazyka, tìlesné výchovy
a zemìpisu, nebo� ná� sbor posílily ètyøi nové pe-
dago�ky. S nimi pøi�la i obmìnìná nabídka zá-
jmových krou�kù. Jejich pøehled a spoustu dal-
�ích zajímavostí naleznete na na�ich webových
stránkách � nahabru@seznam.cz.

Snad pøíjemný zaèátek �kolního roku nepøed-
znamenává smutný konec a v�e vyvrcholí oslavou
stopátého výroèí existence na�í budovy.

Hana Klicperová
Gymnázium
má nová okna, stála víc
než milion

�Výmìna v�ech starých døevìných oken v pøí-
stavbì gymnázia byla provedena z bezpeènost-
ních dùvodù a také kvùli znaèným ztrátám tepla.
V podstatì �lo o havarijní stav, který byl zpùso-
ben tím, �e se tato èást objektu dlouho nepou�í-
vala,� konstatuje starosta mìsta Ladislav Vrba.

Dodal, �e cena této zakázky dosahuje témìø 1,3
milionu a pøedstavuje zatím nejvìt�í výdaj do ob-
novy objektu od roku 2003, kdy pøístavbu gym-
názia mìsto získalo po dlouhých letech soudních
sporù, které vedlo s Výzkumným ústavem Praha -
Ruzynì.

Do nemovitosti, která slou�í pro potøeby výuky,
investuje radnice témìø ka�dý rok nemalé èástky
a ani ten leto�ní není výjimkou. Do zaèátku zimy
chce toti� mìsto je�tì vylep�it také re�im vytápì-
ní, pøedev�ím termoregulaci.

�Výmìna oken plynule navazuje na investièní
akce z pøedchozích let. V minulosti se v pøístavbì
gymnázia zajistila rekonstrukce sociálních zaøíze-
ní, vybudovaly se nové rozvody, doplnilo se osvìt-
lení a provedly se dal�í stavební a technické úpra-
vy, aby mohl být objekt zprovoznìn a pøedán do
u�ívání �kole,� upøesnll vedoucí radnice Jaroslav
Vais. Dosud nejvìt�í jednorázovou investicí byla
modernizace kotelny za zhruba pùl milionu ko-
run. (jn)

Plavecké závody
„O pohár města Hořic”

V sobotu dne 16. záøí 2006 se v Hoøickém bazé-
nu konal druhý roèníkplaveckých závodù �O po-
hár mìsta Hoøic� za úèasti 135 závodníkù z Par-
dubic,Vysokého Mýta, Hradce Králové, Trutnova,
Náchoda, Jièína a z Hoøic. Závodu se zúèastnili i
dorosteneètí reprezentati ÈR, kteøí dokazovali ve
v�ech disciplínách, �e opravdu v reprezentaci jsou
platnými plavci. Do Hoøic rovnì� zavítala i úèast-
nice OH v Aténách a na posledního MS v plavání
Jana My�ková - Klusáèková, která spoleènì s øe-
ditelem Sportovního zaøízení mìsta Hoøice Mar-
tinem Sodomkem dekorovala vítìze jednotlivých
kategorií. V dru�stvech jednoznaènì zvítìzil Pla-
vecký oddíl z Hradce Králové, který kromì pohá-
ru pro vítìze získal i �Putovní pohár mìsta Ho-
øic�, který bude 15. záøí 2007 obhajovat.           m.s.

Policejní zpravodajství

Strana 8



 Hořické občasné noviny (dříve HOŘICKÝ OBČASNÍK)

Strana 12

Hořické občasné noviny
Vydává Spoleènost pro vydávání

Hoøických obèasných novin, registrovaná MV jako
obèanské sdru�ení. �éfredaktorem je Antonín Rudl,
grafickou úpravu a pøedtiskovou pøípravu provádí

Václav Bukaè, tiskne Garamon s.r.o. Hradec Králové.
Registrováno Ministerstvem kultury ÈR

pod èíslem MK ÈR E 11555.
Vychází dvanáctkrát roènì, zpravidla v posledním
týdnu mìsíce, uzávìrka pøí�tího vydání 22. øíjna.
Adresa redakce: �alounova 919, 508 01 Hoøice,

telefon: 493 622 921, (projednání a sazba inzerce také
493 624 497 nebo 775 291 242).

E-mail: mag@cbox.cz.

Prodám rodinný domek
Prodám rodinný domek v Tøebnou�evsi u kou-

pali�tì. Telefon 493 623 450.

Prodám stavební pozemky
Prodám 866 m2 pozemkù pro stavbu rodinných

domkù v Hoøicích - Betlémì.        Tel. 602 311 674.

Nemovitost v Nové Pace
Ihned prodám nemovitost v Nové Pace vhod-

nou k bydlení a podnikání (bývalá keramièka)-
vhodné pro penzion, restauraci èi nenároènou vý-
robu. Objekt je ve stavebnì dobrém stavu, ve
ètvrti RD. Cena: 2,3 mil. Kè, prodej na splátky�10
let, bez prokazování pøíjmù, bez zdlouhavého vy-
øizování hypot. úvìru. Mo�nost ihned zaèít bydlet
èi podnikat. Tel.: 603 490 190.

Najmu garáž v Hořicích
Ráda bych si v Hoøicích pronajala gará�.
Nabídky volejte laskavì na 493 632 889, nebo

493 520 140.

Desetibojař Vácha
si v Číně zlepšil rekord

Nevídané: U� pøi svém tøetím desetiboji v �ivotì
splnil Antonín Vácha limit na juniorské mistrov-
ství svìta! A pak, �e èeská desetibojaøská �kola s
odchodem Dvoøáka a �ebrleho ztratí kredit. Prá-
vì Vácha jednou mù�e tyto velikány nahradit. De-
vatenáctiletý atletický univerzál z Hoøic se mezi
elitními vícebojaøi teprve rozkoukává, ale i na
svìtovém �ampionátu juniorù v Èínì dokázal, �e
u� brzy mu mù�e patøit budoucnost. O pìt bodù
si vylep�il osobní rekord, který má nyní hodnotu
7153 bodù a obsadil slu�né 15. místo.

�Právì s umístìním jsem spokojenìj�í. Rezervy
mám spí� je�tì v bodovém zisku. Ale to asi ka�-
dý,� uvìdomuje si Vácha, který si hned v úvodním
sprintu o skvìlé tøi desetiny vylep�il své maxi-
mum. Za stovku by si dal Vácha jednièku, na
dvojku byly je�tì pøeká�ky a o�tìp, ale na�ly se i
disciplíny, které proklel.

�Na ètvrtce jsem vytuhl, v kouli umím o metr
dál, diskem v tréninku házím taky podstatnì dál
a závìreènou patnáctistovku jsem odklusal, pro-
to�e jsem si moc dobøe pamatoval, jak mi bylo po
ètvrtce blbì,� vypoèítává nezdary závodník AC
Pardubice.

Vácha je mezi desetibojaøi výjimkou a tak tro-
chu samorostem. V�ichni toti� úplnì pøesnì vìdí
� a rádi se i pochlubí � kolik jim dává bodù sou-
èet v�ech osobákù�. Jen hoøický talent netu�í. �Na
to se musím podívat. Ale i kdybych si v�ude vy-
rovnal maxima, asi by to na medaili nebylo.�

Snovou hranici 8000 bodù v Èínì pøekroèil jen
vítìzný Rus Vasilev.

�Jo, Rusové vìdí jak na to. Ale s Arkadyjem je
normální øeè. Tøeba kdy� jsem po ètvrtce málem
zvracel, ptal se, jestli nìco nepotøebuju,� øíká Vá-
cha, kterého o víkendu èeká mistrovství republiky
do 22 let. �Pùjdu jen pøeká�ky a dálku. Kupodivu
ani nejsem tolik unavený,� smìje se.

Také mladý desetibojaø poznal, �e Èína je zemí
paradoxù. Okázalé bohatství versus prach, hlad a
bída, nádherné památky na dohled bezútì�ných
chudinských slumù. �Ale jsem si jistý, �e olympi-
áda v Pekingu bude ú�asná a jedineènì zorgani-
zovaná. Jen s tìmi �ebráky by nìco mìli udìlat,�
ochvìje se pøi vzpomínce.

�Myslel jsem si, �e v Praze je to hrùza. Ale tøeba
v Zakázaném mìstì vám pøed oblièej strkají své
nahé a na kost vyhublé dìti. Kdy� jsem si dal ku-
øecí nugety, hned bylo kolem mì pìt �ebrákù, kte-
øí mi do jídla strkali ruce. Radìji jsem jim to ne-
chal,� dodává.                                         (sport.idnes.cz)

Pronajmu byt
Pronajmu byt 2+1 v Hoøicích, v severní èásti

mìsta. Do jedné z místností je mo�no zøídit sa-
mostatný vchod. Telefon 604 280 086 (veèer).

Hořické mažoretky
soutěžily v Polsku

Ve dnech 8. -10. 9. 2006 v polském Opole pro-
bìhlo Mistrovství Evropy v ma�oretkovém sportu
2006. Do této soutì�e z finále Mistrovství Èeské
republiky v ma�oretkovém sportu 2006 postou-
pily roztleskávaèky.

EX-TREND Domu dìtí a mláde�e v Hoøicích
pod vedením paní Gabriely Festové.

Dìvèata soutì�ila ve slo�ení Tereza Folprechto-
vá, Hana Folprechtová, �aneta Wiesnerová, Mi-
chaela Dole�alová, Kateøina Trejbalová a Domini-
ka Luòáková ve skupinì miniformací v kategorii
seniorek a vybojovala a zpátky do Èech pøivezla
krásné 3. místo.

Dìkujeme a gratulujeme vám a v�em, kteøí se na
tomto podíleli a tøeba i doma dr�eli pìsti.

Jaroslava Tou�ová,
øeditelka DDM

UNIE  PRO SPORT A ZDRAVÍ
Volte mìsto plné �ivota, sportu a spokojenosti:
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Zdraví a spokojení lidé, zdravé a sebevìdomé dìti.
Aktivní sportovní a kulturní vyu�ití podporující

v�estranný rozvoj osobnosti jako prevence kriminality,
drog a civilizaèních chorob.

Zdravé �ivotní prostøedí a dodr�ování
ekologických pravidel.

Rozvoj mìsta v souladu se zájmy obèanù.
Uvá�livé hospodaøení s finanèními prostøedky mìsta.

JAK  ZHUBNOUT  BEZ  DRASTICKÝH  DIET?
JAK  OMLÁDNOUT
BEZ  DRAHÉ  KOSMETIKY  A  OPERACÍ?

Pravidelným cvičením!
Pøijïte se podívat, pøijïte to zkusit s ná-

mi!!Ka�dé pondìlí od 19.15 do 20.30, ètvrtek  od
19.30 do 20.45 ve sportovní hale TJ Jiskra Hoøice
cvièení pro �eny v�ech vìkových kategorií.

Budete potøebovat jen obuv na pøezutí, pití a
ruèník (30 Kè na hodinu nebo 300 Kè perma-
nentka na pùl roku). Cvièí se ve støedním tempu,
bez slo�itých krokových variací, se zamìøením na
tvarování postavy v na�ich problémových  parti-
ích. Po závìreèné relaxaci budete odcházet s dob-
rou náladou a pøíjemným pocitem, �e jste koneè-
nì pro sebe nìco udìlaly.

Tì�í se na vás
cvièitelky Marcela, Dá�a, Marcela.

Nohejbalová pohoda…
V sobotu 26. 8. 2006 probìhl v útulném pro-

støedí zdej�ího volejbalového areálu ji� ètvrtý roè-
ník turnajového klání v nohejbale - O putovní
pohár restaurace u Matou�kù. Navzdory
�patné meteorologické pøedpovìdi se hlavnímu
organizátorovi podaøilo zajistit pøíjemné sluneè-
né poèasí, ve kterém se utkalo hned 11 tøíèlenných
týmù. Jednotlivá dru�stva byla  následnì rozdìle-
na (za pomoci náhodného losu) do dvou poèetnì
témìø vyrovnaných skupin. Z nich pak po spra-
vedlivém boji ka�dého s ka�dým postoupily v�dy
tøi nejlep�í týmy do závìreèné, finálové skupiny.
Celé turnajové klání se odehrálo za drá�divého
odéru peèené kýty otáèející se v bezprostøední
blízkosti centrálního dvorce a znervózòujícího
pøívalu kru�ovické desítky. Mo�ná i díky tìmto
pro sport velmi pøíznivým podmínkám si po na-
pínavých soubojích nakonec  zajistilo celkové ví-
tìzství dru�stvo Grey Grizzlies, hájící své barvy
tentokrát ve slo�ení Z. Koko�ín,  M. Palou� a P.
Pospí�il (za celý den ztratili tito borci pouze jedi-
ný set). Na druhém místì se umístil celek
s pøíznaèným vìkovým názvem ,,Dìdci� ve slo�e-
ní J. Ruml, J. Sedlatý a M. Rejmont. Bronzovou
pøíèku obsadil tým s cechovním názvem ,,Pekaøi�
slo�ený z man�elské dvojice V. a R. Hátllových a
s tøetím vzadu  (køovím) T. Kopuletým. Nejlep-
�ím hráèem-hráèkou turnaje byla po zásluze vy-
hlá�ena jediná zástupkynì nì�ného pohlaví Vla-
dimíra Hátlová, její� sportovní zákroky od samé-
ho poèátku pøivádìly mu�skou èást obecenstva i
protihráèù doslova k �ílenství. Nejstar�ím hrá-
èem celého klání byl po pøedlo�ení rodného listu
je�tì z temných dob Rakouska-Uherska jedno-
myslnì zvolen  Jaroslav Ruml a hráèem nejmlad-
�ím byl naopak vyhlá�en jeho vnuk  Ruml Pavel
(14 let). Nejvìt�ím pøekvapením se stal i pøes vý-
razný tréninkový handicap výkon dru�stva ,,Tøi
pupkáèi� (ve slo�ení L. Matou�ek, L. Smetana a J.
Vydra), které bez ztráty setu zvítìzilo ve finále
útìchy. Po slavnostním dekorování vítìzù øadou
cen z produkce generálního sponzora celé akce �
Restaurace u Matou�kù a Královského pivovaru
Kru�ovice � byl uspoøádán navazující koncert
country skupiny ,,Stará vesta� z Vamberku. Její
produkci si nezávisle na sportovním klání pøi�lo
poslechnout hned nìkolik desítek posluchaèù,
kteøí tak v dobré a rozverné náladì ke spokoje-
nosti poøadatelské sekce opou�tìli volejbalový
areál a� v pokroèilých noèních hodinách. Závì-
reèné podìkování patøí generálnímu øediteli tur-
naje L. Matou�kovi, oddílu volejbalu pøi TJ Jiskra
Hoøice a v�em, kteøí pøispìli by� i svou pouhou
pøítomností k bezvadnì strávenému dni na poli
zábavy a sportu. Celkové poøadí: 1. Grey Grizz-
lies, 2. Dìdci, 3. Pekaøi, 4. Frkoti, 5. Rumlíci, 6.
Bobani, 7. Tøi pupkáèi, 8. Psouni, 9. Mu�ketýøi,

Sportu zdar Vít Kotrbáèek

Pozvánka na turnaj
Tenisový klub TJ Jiskra Hoøice a v�esportovní

kluby Sporting Havana a Globál Hoøice poøádají
dne 14. 10. 2006 první - jubilejní roèník turnaje
v nohejbalovém klání tøíèlenných dru�stev
O Krakono�ùv pohár I.. Celá tato velkolepá
akce probìhne na zdej�ích tenisových dvorcích u
Smetanových sadù s úderem 8. 30 hodin ráno.
Startovné je 200 Kè na dru�stvo. Obèerstvení a
dobrá zábava zaji�tìna. Zveme tímto v�echny pøí-
znivce sportu a tìlesné zábavy k pøíjemnému pro-
�ití jednoho podzimního sobotního dne, v mnoh-
dy ji� ponurém období plískanic a vytrvalého de�-
tì (plá�tìnky sebou).

Pøihlá�ky mo�no podávat na tel. 606 108 852 (
slabomyslní a nezletilci nevolejte ), pøípadnì do
8.30 hod. ráno  pøímo na místì konání turnaje -
tenisových kurtech v Hoøicích. Pøedpokládaná
turnajová toná� cca 20 dru�stev. Tì�íme se na
Va�i úèast.

Černobílá momentka focená proti slunci z tenisového turnaje Mix Open 2006.
Za povšimnutí stojí tajuplný symbol vyskytující se nad hlavou Ládi Kubišty (zcela vpravo).

Podle výkladu některých senzibilů jde snad o symbol vítězství ve tvaru V, kdežto podle jiných se
jedná o tělesnou u člověka zřídka viděnou anomálii (rašící parůžky). Zbylá hrstka pesimistů se pak

domnívá, že jde jednoznačně o kaz na fotografii.

SAMOSPRÁVA A STÁTNÍ SPRÁVA:
� dùsledné dodr�ování zákona o obcích
� zvý�it informovanost obèanù o dìní ve mìstì,

pravidelnì  zveøejòovat  v dostupných
sdìlovacích prostøedcích (internet, noviny)
zápisy z  jednání zastupitelstva a rady

� zajistit vìt�í vstøícnost úøedníkù samosprávy
a státní správy vèetnì dodr�ování termínù dle
správního øádu.

MAJETEK A FINANCE:
� dokonèit pøevod majetku ve vlastnictví státu

do vlastnictví mìsta (pozemky)
� pravidelnì zveøejòovat výsledky hospodaøení

mìsta
� zvý�it rozsah pøijatých dotací

(od kraje, státu i EU).
ROZVOJ MĚSTA, DOPRAVA:

� uzavøít  4. zmìnu územního plánu
� pokraèovat v postupné rekonstrukci

chodníkù a ulic
� stále shánìt  potencionální investory

do prùmyslové zóny za úèelem vytvoøení
nových pracovních pøíle�itostí.

BYDLENÍ:
� dokonèit výkup pozemkù pro výstavbu

rodinných domkù v �alounovì ulici, provést
jejich parcelaci a zainvestování  sítí

� provést pøestavbu  ubytovny za domovem
dùchodcù na malometrá�ní byty pro seniory
(se státní dotací)

� pøipravit pozemky pro nízkopodla�ní bytovou
výstavbu  pro �startovací�  byty pro mladé lidi

� dále zlep�ovat fyzický i morální stav bytù
v majetku mìsta.

ŠKOLSTVÍ:
� podpoøit v�echny �koly na území mìsta

s cílem jejich udr�ení v síti �kolských zaøízení
na území kraje

� vytvoøit dobré materiálnì technické
podmínky pro výuku ve �kolách øízených
mìstem

KULTURA:
� pokraèovat v opravì památek ve mìstì
� podporovat èinnost v�ech spolkù a zájmových

sdru�ení, která pùsobí ve mìstì
� podporovat stávající  a iniciovat vznik nových

festivalù a akcí ve mìstì
� doøe�it  umístìní depozitáøe muzea

a následnì zprovoznit vlastní muzeum
vytvoøením stálé expozice

SPORT:
� zahájit pøípravu výstavby umìlé ledové

plochy
� úzce spolupracovat s Gymnáziem Hoøice

pøi výstavbì atletického stadionu
� podporovat v�echny sportovní kluby

a jimi poøádané sportovní akce
� pravidelnì vyhla�ovat nejlep�ího sportovce,

trenéra  a oddíly mìsta Hoøice
� ka�doroènì ocenit nejlep�í trenéry mláde�e
� otevøít sportovi�tì u �kol veøejnosti

i v mimo�kolním èase
� ka�doroènì naplnit Fond podpory sportu

a volnoèasových aktivit a rozdìlit je dle
obdr�ených �ádostí o granty.

PODNIKÁNÍ:
� mìstské zakázky zadávat formou soutì�í
� intenzivnì vyhledávat pøípadné investory

a nabízet jim mo�nosti podnikání v Hoøicích
� pravidelnì se setkávat s podnikateli ve mìstì

a spoleènì øe�it problémy obou stran
� vytvoøit databázi volných pozemkù a prostor

vhodných pro podnikání
ZDRAVOTNICTVÍ A SOCIÁLNÍ PÉČE:

� se státní dotací dokonèit  rekonstrukci
a  modernizaci Domova dùchodcù v Hoøicích

� neustále vylep�ovat zdravotní péèi ve mìstì
a opravovat budovy Mìstské nemocnice

� zachovat v�echny stávající obory
zdravotní péèe v Hoøicích.

ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ:
� obnovit vzrostlou zeleò v ulicích mìsta
� zøídit sbìrný dvùr v areálu TS
� pokraèovat v ozelenìní zanedbaných koutù

Hoøic.
CESTOVNÍ RUCH:

� podporovat vybudování infrastruktury pro
cestovní ruch (parkovi�tì, cyklostezky)

� podporovat spolupráci s podnikateli
v oblasti cestovního ruchu.

BEZPEČNOST:
� podporovat v�echna smysluplná preventivní

opatøení ke sní�ení kriminality
a upevnìní dodr�ování veøejného poøádku.

SATELITNÍ OBCE:
� urèit  jednotlivé èleny rady MZ  jako garanty

komunikace s jednotlivými satelitními
obcemi (Bøezovice, Chlum, Doubrava,
Chvalina)

� jednou za rok uspoøádat výjezdní zasedání
rady v ka�dé ze satelitních obcí.

Hlavní prioritou programu je navázat na zapoèatý proces výstavby mìsta tak, aby byly zejména
dokonèeny v�echny zapoèaté investièní akce z minulého volebního období.

Mix Open 2006


